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İSTANBUL’UN BAĞIMSIZ KENT GA ZETESİ

Metropark 
Sefaköy 
Çarşı ve 

Rezidans’ta de-
ğişim rüzgârları 
esiyor! Geride bı-
raktığımız haf-
tasonunda ya-
pılan Olağanüs-
tü kongre ile baş-
kanlığa seçilen 
Aydın Demirel, 
şeffaf ve katılım-
cı bir yönetim an-
layışıyla sakinle-
re ve esnafa umut 
veriyor. n 8’DE

Çaykara’dan Firuzköy’e müjde:
İmar planı askıya çıktı

Gaziosmanpaşa’nın
‘El Emeği’ Çarşısı açıldı

Çatalca’ya ‘Hanım Eli’ değecek

‘Belediye başkanlığı meslek 
değil, hizmet makamıdır’

Avcılar’ın ilk yerleşim yerlerinden olan Fi-
ruzköy Mahallesi’nin imar sorunu çözülüyor. 
Müjdeyi ise Avcılar Belediye Başkanı Utku Ca-
ner Çaykara verdi.n 4’TE

Çekmeköy Belediye Başkanı Orhan Çerkez, 
Çekmeköy Akademi Giyim Kurslarında eğitim 
alan ve üretim yapan kadınları ziyaret edip 
çalışmalar hakkında bilgi aldı. n 9’DA

Üsküdar Belediyesi, sosyal belediyecilik an-
layışını güçlendiren projelere bir yenisini 
daha ekleyerek Burhaniye Kent Lokantası’nı 
hizmete aldı. n 10’DA

Bayrampaşa Belediyesi ve İstanbul Büyükşe-
hir Belediyesi (İBB) İstanbul Enerji A.Ş. işbir-
liği ile gerçekleştirilen “Sürdürülebilir Ener-
ji ve İklim Eylem Planı” (SECAP) tanıtımı 
Bayrampaşa’da yapıldı. n 7’DE

El emeğinin ve kadın dayanışmasının en 
güzel örneklerinden olan “Gaziosman-
paşa Belediyesi El Emeği Çarşısı” açıldı. 
Birbirinden renkli yeni yıl hediyelerin-
den çeyiz ürünlerine çok sayıda el emeği 
eser, çarşıda satışa sunuldu. n 11’DE

Kadınların üretime katkısını destekleme sö-
zünü göreve gelmeden önce veren Çatalca Be-
lediye Başkanı Erhan Güzel, bu sözünü tut-
manın gururunu yaşıyor. n 6’DA

Silivri Belediye Başka-
nı Bora Balcıoğlu, Kadı-
köy Mahallesi’nde Ma-
halle Toplantısı düzen-
ledi. Toplantıda vatan-
daşlarla bir araya gelen 
Başkan Balcıoğlu, Bele-
diye başkanlığının mes-
lek değil, hizmet etme 
makamı olduğunu söy-
ledi. n 9’DA

Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel ve Kar-
tal Belediyesi Başkan Yardımcıları, 2025 yılı-
na sayılı günler kala, Hürriyet Mahallesi’nde 
bulunan İstanbul Büyükşehir Belediyesi Yaşlı 
Bakım ve Huzurevi’ni ziyaret etti.n 6’DA

Başkan Gökhan Yüksel’den
Huzurevi Sakinlerine Yeni Yıl Ziyareti

Çebi Şehit ailelerini 
unutmadı

Fatih, kadınları 
ve çocuklarıyla 
yükseliyor

SAYFA 2’DE

SAYFA 10’DA

BEŞİKTAŞ BELEDİYESİ’NDEN
 ÇÖLYAK HASTALARINA 

DESTEK

Beşiktaş Belediyesi ihtiyaç sahibi çölyak hastaları-
na destek olmak için glütensiz gıdalardan oluşan 
Çölyak Paketi projesini hayata geçirdi. n 2’DE

Gezici Kent 
Market, Şişli-
lilere hizmet 

etmeye başladı. Ge-
zici Kent Market’in 
yola çıkma törenin-
de konuşan Şişli Be-
lediye Başkanı Re-
sul Emrah Şahan, 
“Şişli’de her bir va-
tandaşımız en kali-
teli ürünlere en uy-
gun fiyatlarla ulaşa-
cak.” dedi. n 5’TE

Uygun fiyata kaliteli ürünler
ŞiŞLiLiLERiN AYAĞINA GELiYOR Aydın Demirel iş Başında!

Metropark Sefaköy’de Değişim Rüzgârı:

KANAL PROJESİ BİLİMSEL VE 
TEKNİK DEĞİL

İstanbul 5. İdare Mahkeme-
si, Kanal İstanbul Projesi ile ilgi-
li rezerv alan ilanı ve çevre düze-
ni planı değişikliğini hukuka ay-
kırı bularak iptal etti. Mahkeme, 
söz konusu kararların bilimsel ve 
teknik temelden yoksun olduğu-
nu, doğal alanları tehdit ettiğini 
belirtti. Ayrıca, planların şehir-
cilik ilkelerine, kamu yararına ve 
planlama esaslarına uygun olma-
dığını, gerekli altyapı raporları-
nın ve kurum görüşlerinin eksik 
olduğunu vurguladı.

“PROJE REZERV ALAN İLE SINIRLI 
KALMAYACAK”

Kararın ardından İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesi İmar ve Ba-
yındırlık Komisyonu Başkanı 
Mahmut Sedat Özkan ile konuş-
tuk. Özkan, “Başkanımız Ekrem 
İmamoğlu ve ekibi 2019’dan beri 

‘Kanal İstanbul bir ihanettir, doğ-
ru bir proje değildir. İstanbul’a ve 
Türkiye’ye zarar verecektir.’ der-
ken kimse bu işi yeterince sahip-
lenmiyor. Kanal İstanbul hayata 
geçerse, bu rezerv yapı alanı ilan 
edilen yerlerle sınırlı kalmaya-
cak.” dedi. 

“TÜRKİYE İÇİN BİR İHTİYAÇ 
DEĞİL”

Kanal İstanbul, İstanbul için 
bir ihtiyaç değil; Türkiye için de 
bir ihtiyaç değil. Bunun başka sı-
kıntıları olacak. Bu, sadece mül-
kiyetle ilgili bir sıkıntı değil; çev-
reyle, doğayla ve uçuş koridoruy-
la ilgili sorunları var. Bu konuda 
yapılan çalıştaylar, yazılan kitap-
lar var. Üniversiteler ve İBB bu ko-
nuyla ilgili çalışmalar yaptı. Şu 
anda mülkiyetle ilgili sıkıntılar 
gündemde, ama Kanal İstanbul 
Projesi çok boyutlu sorunlara yola 
açacak.” dedi. n 3’TE

CELAL KARAALİ- KENT YAŞAM

İstanbul 5. İdare Mahkemesi’nin, Kanal İstanbul Projesi ile il-
gili rezerv alan ilanı ve çevre düzeni planı değişikliğini iptal 
etmesini doğru bulduğunu söyleyen İstanbul Büyükşehir Be-
lediyesi İmar ve Bayındırlık Komisyonu Başkanı Mahmut Se-
dat Özkan projenin doğaya bir tehdit olduğunu savundu. 

Özkan: “Kanal İstanbul çok boyutlu sorunlara yol açacak”

İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
İmar ve Bayındırlık Komisyonu Başkanı
Mahmut Sedat Özkan

Mutlu: İklim sorunu için el ele veriyoruz

Üsküdar’a bir
Kent Lokantası daha

Çekmeköy’ün
kadınları üretiyor

Sarıyer Belediye Başkanı M. 
Oktay Aksu’nun seçim vaat-
leri arasında yer alan “Ma-
hallemi Dinliyorum” 2024 

yılı toplantılarının 
sonuncusu Darüş-
şafaka, Derbent, 
İstinye ve Fera-

hevler Mahalleri 
oldu. n 9’DA

“Temelleri attık, sıra 
açılış törenlerinde”Büyükçekmece Belediye Başkanı 

Dr. Hasan Akgün’ün tüm çaba-
larına karşın,  yaklaşık18 yıl-
dır siyasi nedenlerle günde-

me alınmayan Tepecik böl-
gesinin imar planla-

rı, 31 Mart seçimle-
rinde İBB’de mec-
lis çoğunluğu 
CHP’ye geçince 
6 ay gibi bir sü-
rede onaylan-
dı. n 4’TE

Tepecikli, hakkını alıyor!
Yeni güvenilir yaşam
merkezinin temeli atıldı

SAYFA 11’DE

KÜÇÜKÇEKMECE BELEDİYESİ



Şehit ailelerini unutmadı
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SONER ÖZİMER Cumhuriyet Halk Partisi İstanbul İl Sekreteri

Yeni yılın acılarımızı geride 
bırakmasını diler, tüm milletimize 

sağlık ve huzur ve mutluluk 
getirmesini temenni ederim.

Kazım AKŞAHİN İBB ve Fatih Belediye Meclis Üyesi

Hayallerinizin gerçeğe 
dönüştüğü, barış ve huzurla 

dolu bir yıl dilerim. Mutlu yıllar!
ÖZDEMİR POLAT
İYİ PARTİ GİK ÜYESİ

“Yeni yılınız kutlu olsun! Sağlık, 
mutluluk ve başarı dolu bir yıl 
dilerim. Her anınızın sevgiyle 

dolu, umutlarınızın gerçekleştiği 
bir yıl olsun!”

Mustafa KUZUGÜDEN Küçükçekmece Belediye Başkan Yardımcısı

Yeni yılınızı en güzel dileklerimle kutlar,
sağlık huzur ve başarı dolu bir yıl 

geçirmenizi dilerim.

Sedat ÖZKAN Küçükçekmece Belediye Başkan Yardımcısı

Yeni yılın acılarımızı geride 
bırakmasını diler,

tüm milletimize sağlık ve 
huzur ve mutluluk getirmesini 

temenni ederim.

Yeni yılın tüm insanlık için yeni başlangıçlara Yeni yılın tüm insanlık için yeni başlangıçlara 
vesile olmasını diliyorum. 2025 yılı Başarı, vesile olmasını diliyorum. 2025 yılı Başarı, 

bereketli ve mutlu geçmesini diliyorumbereketli ve mutlu geçmesini diliyorum

Mehmet Emin AY Küçükçekmece Belediye Başkan Yardımcısı

Beşiktaş Belediyesi çölyak 
hastalarının beslenme ihti-
yaçlarını karşılamak ve onla-
ra daha sağlıklı bir yaşam sun-
mak için yeni bir projeye daha 
imza attı. Glütene karşı aşı-
rı duyarlılık gösteren ve bu ne-
denle glütensiz bir diyetle bes-
lenmesi gereken bireyler Çöl-
yak Paketi projesiyle destek ala-
bilecek. İhtiyaç sahibi çölyak 
hastaları için hazırlanan pake-

tin içeriğinde glütensiz burgu 
makarna, glütensiz spaghet-
ti, glütensiz arpa şehriye, glü-
tensiz un, glütensiz mısır irmi-
ği, glütensiz ekmek unu karışı-
mı, glütensiz puding, glütensiz 
tatlı-tuzlu kurabiye ve karabuğ-
day yer alıyor.

“KOMŞULARIMIZIN HER 
ZAMAN YANINDAYIZ”

Beşiktaş Belediye Başka-
nı Rıza Akpolat, projeyle ilgili 
yaptığı açıklamada şu ifadelere 
yer verdi: 

“Glütensiz gıdaların yük-
sek maliyetinden dolayı çölyak 
hastalarının yaşadığı sıkıntıla-
rın farkındayız. Bu nedenle, il-
çemizde yaşayan ihtiyaç sahi-
bi çölyak hastalarına destek ol-
mak amacıyla “Çölyak Paketi” 
projemizi hayata geçiriyoruz. 
Bu paketimizle, komşularımı-
zın özel beslenme ihtiyaçlarını 

karşılamayı ve günlük yaşam-
larını kolaylaştırmayı hedefli-
yoruz. Uzmanlar eşliğinde ha-
zırlanan paketimiz, glütensiz 
beslenmeye uygun, güvenilir 
ve sağlıklı ürünlerden oluşuyor. 
Birçok temel ürün özenle hazır-
lanmış şekilde komşularımıza 
sunuluyor. Hizmetimizden fay-
dalanmak isteyen çölyak hasta-
sı komşularımız, başvurularını 
Çözüm Merkezimiz üzerinden 
yapabilir. Sevgili Komşularım, 
Beşiktaş Belediyesi olarak, ih-
tiyaç duyduğunuz her an yanı-
nızdayız. “Çölyak Paketi” pro-
jemizle glütensiz gıdaya ulaşı-
mı zor olan komşularımıza des-
tek olmaktan mutluluk duyu-
yoruz.”

Beşiktaş’ta ikamet eden çöl-
yak hastası vatandaşlar 444 44 
55 numaralı Çözüm Merkezini 
arayarak “Çölyak Paketi” deste-
ği için başvuru yapabilir.

Küçükçekmece Belediyesi 
Kültür ve Sosyal İşler Müdür-
lüğü tarafından düzenlenen 
yemeğe, Küçükçekmece Bele-
diye Başkanı Kemal Çebi, Baş-
kan Yardımcıları, Başkan Da-
nışmanları, Birim Müdürleri 
ve çok sayıda şehit yakını ka-
tıldı. Başkan Çebi, şehit ya-
kınlarıyla tek tek sohbet edip, 
istek ve taleplerini dinleye-
rek, yemeğe katıldıkları için 
teşekkür etti.

ÇEBİ: ŞEHİT YAKINLARININ 
HER ZAMAN YANINDAYIZ

Küçükçekmece Beledi-
ye Başkanı Kemal Çebi prog-
ramdaki konuşmasında, ‘’ Bu 
kutsal vatan için canlarını sa-
kınmadan feda eden tüm şe-
hitlerimizin onuruna, derin 
bir saygı ve vefa duygusuyla 
buluşmayı gerçekleştiriyoruz. 
Bugün özgürce nefes alabil-
diğimiz bu vatanın her karış 
toprağında, o kahramanları-
mızın izlerini hissediyor, on-
lara olan özlemimizi yüreği-
mizde taşıyoruz. Sizler için ne 

yaparsak yapalım yeterli ol-
mayacağına inanıyor, her za-
man yanınızda olduğumuzu 
bilmenizi istiyorum. Bu ve-
sileyle, aziz şehitlerimizi bir 
kez daha minnetle anıyorum. 
Ruhları şad, mekânları cen-
net olsun’’ dedi.

“HATIRLANDIĞIMIZ İÇİN 
MUTLUYUZ”

Şehit Jandarma 
Er Hamit Cevher 
Karaer’in yakı-
nı Mehmet Ka-
raer, ‘’Fevkalade 
bir etkinlik oldu. 
Burada olmaktan, 
hatırlanmaktan 
dolayı mutluyuz. Şe-
hitlerin hatırlanması, şe-
hit ailelerine önem verilmesi 
bizi duygulandırıyor. Herkes 
kendi köşesinde, kendi acısını 
yaşıyor ancak bu tarz etkin-

liklerde bir araya geliyoruz, 
acılarımızı paylaşıyoruz. Baş-
kanımız Kemal Çebi’ye tüm 
çalışmalarından ve bugünkü 
etkinlikten dolayı çok teşek-
kür ediyorum’’ dedi.

Şehit yakını Gülseven Ar-
dağ ise, ‘’Şehit ablasıyım, 

böyle etkinliklerde bulun-
maktan çok onur duyu-

yorum. Daha öncede 
şehit aileleri için 
belediyemiz tara-
fından düzenle-
nen yemeklere ka-
tıldım. Bu etkin-
likler bize moral 

veriyor, yalnız ol-
madığımızı hissetti-

riyor. Emeği geçen her-
kese çok teşekkür ederim’’ 

dedi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

BEŞİKTAŞ BELEDİYESİ’NDEN 
ÇÖLYAK HASTALARINA DESTEK
Beşiktaş Belediyesi ihtiyaç sahibi çölyak hastalarına destek olmak için glütensiz gıdalardan oluşan Çölyak Paketi projesini hayata geçirdi. Beşiktaş 
Belediye Başkanı Rıza Akpolat; “Komşularımızın özel beslenme ihtiyaçlarını karşılamayı ve günlük yaşamlarını kolaylaştırmayı hedefl iyoruz.” dedi.

Küçükçekmece Belediyesi, KİTAŞ Davet Salonu’nda düzenledi-
ği programla şehit aileleri ve yakınlarını bir araya getirdi.
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İstanbul Büyükşehir Belediyesi İmar ve Bayındırlık Komisyonu Başkanı Mahmut Sedat Özkan, gazetemize konuştu.

İstanbul Büyükşehir Belediyesi İmar ve Bayındırlık Komisyonu Başkanı Mahmut Sedat Özkan, Türkiye’nin 2025 yılına girerken 
halen devam eden imar sorunlarında İstanbul özelindeki sorularımızı yanıtladı. İstanbul 5. İdare Mahkemesi’nin, Kanal İstanbul 
Projesi ile ilgili rezerv alan ilanı ve çevre düzeni planı değişikliğini iptal etmesini doğru bulduğunu söyleyen Özkan, “Şu an sadece 
imar sorunlarına yol açtığı için gündemde olan Kanal İstanbul aslında geleceğimizi çalan ve çevreyi tehdit eden bir projedir” dedi.”

Dünya ve ülkemiz, 2025 yılını kar-
şılamaya hazırlanırken Türkiye’de 
Cumhuriyet tarihi boyunca devam 
eden ve birçok gerekçeyle uzayan, top-
lum yararından uzaklaşan problemle-
re evrilen imar sorunları çözülemiyor 
veya çözülmüyor. Çözülmesi bir yana 
yapılmak istenen yeni projelerle ve 
sonradan yapılan yasal düzenlemelerle 
mağduriyetler çoğalıyor. 

Türkiye’nin hemen her yerinde ben-
zer sorunlar olmasına rağmen uzman-
ların 7 üzeri büyüklüğünde deprem 
beklediği İstanbul’da bu konu 
daha önemli. Uzmanla-
rın Marmara için ‘süre-
nin dolduğunu’ işaret 
etmesine karşın hızlı 
bir şekilde depreme 
tedbir almak yeri-
ne maalesef öncelik 
başka projelere ve-
rilmek isteniyor.

Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın 2011 yı-
lında Başbakanlık gö-
revindeyken ilk kez dile 
getirdiği Kanal İstanbul 
projesi, geçtiğimiz 13 yıl bo-
yunca siyasi tartışmaların ötesinde 
projenin yapılması planlanan güzer-
gahta çözülmesi çok güç bir imar so-
rununa yol açtı. İstanbul’u Kuzey’den 
Güney’e bir neşter gibi kesecek olan 
proje, güzergahında yer alan Başak-
şehir ve Arnavutköy ilçeleri ve bunla-
ra bağlı  mahalleler olmak üzere birçok 
bölgede barınma hakkı konusunda be-
lirsizliklere ve sorunlara yol açtı.

ÖZKAN: REZERV ALAN DÖNÜŞÜM İÇİN 
DEĞİL, RANT İÇİN YAPILDI

Gazete olarak bölgedeki gelişmele-
ri sıcak takipte olmakla birlikte, bul-
duğumuz her yetkiliyle konuşup ya-
şananları anlamaya ve kamuya aktar-
maya çalışıyoruz. İstanbul Büyükşe-
hir Belediyesi İmar ve Bayındırlık Ko-
misyonu Başkanı Mahmut Sedat Öz-
kan da bu konu hakkında konuştuğu-
muz yetkililerden biri oldu. Özkan, 
‘Rezerv Alan’ düzenlemesinin hükü-
met tarafından toplum yararına ve 
gerçek bir kentsel dönüşüm için değil 
‘Kanal İstanbul’ gibi rant projeleri için 
yapıldığına dikkat çekti. Yaşam Med-
ya Grubu Yönetim Kurulu Başkanı Ce-
lal Karaali’ye konuşan Özkan, “Rezerv 
alan kanal için değil, İstanbul için ol-
malı” dedi.

İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
İmar ve Bayındırlık Komisyonu Başka-
nı Mahmut Sedat Özkan’la yaptığımız 
röportajımızdan öne çıkanlar;

“KANAL İSTANBUL SADECE MÜLKİYET 
DEĞİL AYNI ZAMANDA ÇEVRE 
SORUNUDUR”

SORU :
Başakşehir Şahintepe’deki re-

zerv alanı, 
Arnavutköy’deki 
rezerv alanı, Üs-
küdar Kirazlıtepe, 

riskli alan sorunu, 
gibi birçok yerde ben-

zer durum var. Vatan-
daşın deyimiyle “yerimi-

ze çöktüler, bizi buradan ko-
vacaklar” İnsanlar artık “Büyük-

şehir nerede?” diye eleştiriyor. Bun-
lara paralel olarak Kanal İstanbul 
meselesi var. Şahintepe’deki vatan-
daşın yeri imar planında bölünmüş. 
30 metresi, 40 metresi Arnavutköy’e 
atılmış. Parça parça etmişler. Nedir 
bu konu? 

S.Ö - Vatandaş mağduriyetinin far-
kına varıyor ve herkesten bu konuda 
bir yardım istiyor, bir beklenti içinde. 
Peki, ben de şunu soruyorum: Göreve 
geldiğinden beri hatta göreve gelme-
den önce Ekrem Başkan kampanyasın-
da bile dile getirdi. 

‘’KANAL İSTANBUL BİR MAĞDURİYET... 
KANAL İSTANBUL, İSTANBUL İÇİN 
LAZIM DEĞİLDİR.’’ 

Bu, 2012 yılından beri devam eden 
Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’nın kuruluş 
yasasından kaynaklanan ve Kanal İstan-
bul projesinin hayata geçirilmesi için ya-
pılan çalışmalardan beri gündemde olan 
bir konu. Ekrem Başkan ve sivil toplum 
kuruluşları, odalar Kanal İstanbul’a niye 
karşı çıkıyorlardı? Veya niye Çevre ve Şe-
hircilik Bakanlığı’nın yetkilerine Cum-
huriyet Halk Partisi ve bazı siyasiler “Bu 
doğru bir yetki değil, yanlış bir yetkidir. 
Çevre ve Şehircilik Bakanlığı, yerel yöne-
timlerin üzerinde bir kılıç gibi duracak 
ve her şeye müdahale edecek” diyorlardı. 
İşte bugün yaşanan ve vatandaşın şika-
yetçi olmaya başladığı konu bu.

KANAL İSTANBUL ÇOK BOYUTLU 
SORUNLARA YOL AÇACAK

O zaman rezerv yapı alanına itiraz 
edilsin. “Kanal İstanbul, İstanbul için 
ihtiyaç değil, Türkiye için ihtiyaç de-

ğil. Bunun başka sıkıntıları 
olacak” denildiğinde kamuo-
yu oluşmadı. Bakın, bu sade-
ce mülkiyetle ilgili bir sıkıntı 
değil. Çevreyle ilgili sıkıntısı 
var, doğayla ilgili sıkıntısı var, 
uçuş koridoruyla ilgili sıkıntı-
sı var. Bu konuda yapılan ça-
lıştaylar, kitaplar var. Üniver-

siteler, İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
bu konuyla ilgili çalıştı. Şu anda mül-
kiyetle ilgili sıkıntılar gündemde ama 
Kanal İstanbul Projesi çok boyutlu so-
runlara yol açacak. 

Vatandaşın beklentisi bu, diğer 
konuları önemsemiyor. Oysa gelece-
ği için, çocuğu, torunu için önem-
senmesi gereken bir konu Kanal İs-
tanbul. Başkanımız Ekrem İmamoğ-
lu ve ekibi 2019’dan beri “Kanal İstan-
bul bir ihanettir, doğru bir proje değil-
dir, İstanbul’a ve Türkiye’ye zarar ve-
recektir” derken kimse bu işi yeterince 
sahiplenmiyor. Kanal İstanbul hayata 

geçerse bu rezerv yapı alanı ilan edilen 
yerlerle sınırlı kalmayacak.

“VATANDAŞIN HİSSESİ, YAPILAŞMAYA 
UYGUN OLMAYAN YERLERE ATILIYOR”

Vatandaşlar 18. Madde uygulaması 
nedeniyle mağdur edildiler. 

18. Madde uygulaması nedir, niye 
yapılır? 

Kanal İstanbul’un geçeceği 
güzergâh kamulaştırılma yapılmadan 
uygulamaya konuluyor. Orada kamuya 
terkin olması gereken alanlar kamu-
laştırma yapılmadan %45’e kadar va-
tandaşın hissesinden alınıyor. Vatan-

daşın parselinden %45 alındığında ge-
riye %55 kalıyor. Düşünün, 1.000 met-
rekare bir parseli var, 450 metrekaresi 
gidiyor. Bu 450 olur, 400 olur, 420 olur.

Geriye kalan parseli aynı yerde ve-
rilemiyorsa en yakın yerden bir yer ve-
rilmek zorunda. Aynı yerde verilme-
si de uygulamaya göre mümkün değil. 
1.000 metrekare bir yer aldığını söyle-
yen vatandaş, imar uygulamasından 
dolayı 500 metre ileride, 1 kilomet-
re ileride, belki 5 kilometre ileride bir 
yerde hisse sahibi oluyor. Hisse sahi-
bi olduğu yerde de çoğu zaman tek ba-
şına yapılaşmaya müsait olmayan bir 
hisseye sahip oluyor.

“KANAL YAPILMAZSA BİLE 
YAPILAŞMA BAŞLADI”

Peki, Kanal İstanbul hayata geç-
mezse ne olacak?

Şu anki planlamaya göre Kanal İs-
tanbul, hem bir su yolu güzergâhı ola-
cak hem de çevre planlanması yapı-
lacak. Kanal İstanbul hayata geçmez-
se proje su yolu güzergâhı olarak ka-
lacak ve çevresindeki arsalar bu uygu-
lamalarla imara açılacak. Kamulaş-
tırma olmadan imara açılmış olacak. 
Yani Kanal İstanbul’un geçtiği her yer 
imara açılacak demiyorum, öyle bir 
şey mümkün değil. Ama belli yerler 
de imara açılacak, hatta açıldı. Arna-
vutköy tarafında belli yerlerde projeler 
başlatıldı. Bakanlık ve TOKİ’nin baş-
lattığı projeler, Kanal İstanbul proje-
sinden dolayı rezerv yapı alanında ka-
lan yerlerde yapılıyor.

“İSTANBUL’A DA TÜRKİYE’YE DE 
YARARI YOK”

Kanal İstanbul ne olacak? Büyük-
şehir buna nasıl bakıyor? 

Kanal İstanbul olmaması gereken 
bir proje. Şu anda Kanal İstanbul’un 
bulunduğu yerle ilgili mahkeme ka-
rarları var, hukuki süreç devam edi-
yor. Hukuki süreçle ilgili gelişmeler 
ne olur bilmiyorum ama bana sorar-
sanız Kanal İstanbul projesi iptal edil-
melidir. Bu proje ne İstanbul ne de 
Türkiye için gerekli ve ihtiyaç olan bir 
projedir.

5. İdare Mahkemesi’nin iptal ka-
rarı bir şey ifade etmiyor mu? 

Tabii ki eder. Yeni bir hukuki süreç 
başlıyor. Ancak idari işlem iptal edi-
lince, yeni bir idari işlem tesis edilirse 
süreç yine devam eder. Kanal İstanbul 
projesinden vazgeçilmesi lazım. Bu 
proje Türkiye ve İstanbul için ihtiyaç 
olan bir proje değil. Vatandaşın yer-
leri de planlama tekniğine, mantığı-
na uygun şekilde, adaletli olarak plan-
lanmalı. Dere yatağında kamulaştırıl-
ması gereken yerlerin kamulaştırılma-
sı gerekiyor.

“KANAL İSTANBUL SADECE BİR SU 
YOLU DEĞİL”

Şu an bu yapılıyor mu? Bir ha-
yal uğruna mı vatandaş mağdur edi-
liyor? Mesela Şahintepe’deki rezerv 
alanı... Amaç ne, mantık ne? 

Şahintepe’nin rezerv alanda ka-
lan kısmının bir bölümü Kanal 
İstanbul’un güzergahında. Onun dı-
şında da alanlar var. Kanal İstanbul 
güzergahında rahat hareket edebilmek 
ve planı uygulayabilmek için o alan ge-
niş tutuluyor.

Şahintepe’de mülkiyetle ilgili yıl-
lardır süren problemler var. Kanal İs-
tanbul projesi olacaksa, etrafta Kanal 
İstanbul vizyonuna uygun yapılaşma 
olması lazım. Mevcut mülkiyet yapı-
sıyla bu mümkün değil, yeni bir mül-
kiyet yapısı ortaya çıkması lazım.

Kanal İstanbul projesiyle 
Şahintepe’nin mülkiyet yapısı, his-
se durumu ve yerleşimi uyumsuz. 
Kanal olacaksa etrafında villalar ol-
ması lazım. Gecekondu ya da Kanal 
İstanbul’un konseptine uygun yapılar 
gerekli. Kanal İstanbul güzergâhında 
marinalar, limanlar, yük boşaltma 
alanları var.

Kanalı sadece bir su yolu olarak dü-
şünmeyin. Sağında solunda tesisler de 
var. Kanal İstanbul güzergahında şu 
anda bir yol yapılıyor. Kanalın yapıla-
cağı yerin hemen dibinden bir yol ge-
çiyor. Doğal olarak bu alanda arazileri 
olan tüm vatandaşlarımız bu durum-
dan etkilenmiş oluyor. Kanalın yapıl-
ması ya da yapılmaması tek başına bir 
şey ifade etmiyor. Çünkü rezerv alan 
içinde kalan her noktada vatandaş pla-
na mahkum bir şekilde kaderini bekle-
mek zorunda kalıyor.

Celal KARAALİ 
Kent Yaşam Gazetesi

“Kanal İstanbul çok boyutlu 
sorunlara yola açacak”

Kanal İstanbul 
güzergahına 
yapılan yol 
çalışması

Kanal İstanbul 
rezerv alanına
yeni yapılan
konutlar

Kanal İstanbul 
proje alanında yer 

alan dere yatağının 
yanına yapılan yol 

çalışması

BASKI - MATBAA ADAKOĞLU
Baskı Tesisleri San. Tic. Ltd. Şti.

İ.O.S.B. Süleyman Demirel 
Bulvarı Heskop San. Sit. S1 Blok 

No:1 Başakşehir - İST.
Baskı Tarihi: 28.12.2024
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Tayfun ERCAN
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Av. Sinan BAYAT
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Sümeyra DUĞAN

Gazetemiz Basın Platformu üyesidir.

30 ARALIK 2024 PAZARTESİFİYATI: 35 TL YIL: 30 SAYI: 1206

MUHABİR

Serkan HORUZ

Fazıl Anıl KILIÇLI

Emine DUĞAN
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Hayallerinin gerçek olduğu bir yıl olsun.

Mutlu seneler!
Emre ALAGEYİK İBB ve Küçükçekmece Belediye Meclis Üyesi

Tayland OVA İBB ve Küçükçekmece Belediye Meclis Üyesi

Güzelliklerin peşimizi 
bırakmadığı, başarılar 

ile dolu bir yıl geçirmek 
dileğiyle yeni yılınız 

kutlu olsun.

ABDULHADİ AKMUGAN
Yeminli Mali Müşavir

“Yeni yılın sevgi, bol mutluluk ve 
hatırlandıkça tebessüm yaratacak 

samimi anılarla dolu olması 
dileğiyle… Sağlıklı ve huzurlu 

nice yıllara!”

Bahadır GÖNENÇ CHP Küçükçekmece Belediye Meclis Üyesi

“Yeni yılınız kutlu olsun! 
Sağlık, mutluluk ve başarı 

dolu bir yıl dilerim. Her 
anınızın sevgiyle dolu, 

umutlarınızın gerçekleştiği 
bir yıl olsun!”

Zekeriya TUNCAY BAŞAKŞEHİR BELEDİYE MECLİS ÜYESİ

Sağlığın, 
mutluluğun ve 
başarıların yılı 
olsun. Yeni yılınız 
kutlu olsun!

Hayallerinin gerçek olduğu bir yıl olsun.

Beyzade KAYABAŞI CHP  Başakşehir İlçe Başkanı

Mutlu seneler!

Avcılar’ın en eski yerleşim 
yerlerinden olan Firuzköy Ma-
hallesi deprem dirençli imar 
planına kavuşuyor. İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesince yürütü-
len Avcılar İlçesi, Firuzköy Ma-
hallesi, 1/5000 ölçekli Kısmi 
Revizyon Nazım İmar Planı, 30 
gün süreyle İstanbul Büyükşe-
hir Belediyesi’nde askıya çık-
tı. Vatandaşlar, plan detayları-
nı www.ibb.gov.tr adresinden 
inceleyebilir, varsa itirazlarını-
zı askı süresi içinde İBB’ye veya 
Avcılar Belediyesi Plan ve Proje 
Müdürlüğüne iletebilecek. 

BİLGİLENDİRME TOPLANTISI 
YAPILDI

Tarihi mahalleyi deprem di-
rençli hale getirecek yeni imar 
planı için Avcılar Belediyesi bil-
gilendirme toplantısı düzenle-
di. Firuzköy Vakfı’nda mahal-
le sakinleri ile buluşan Avcı-
lar Belediye Başkanı Utku Ca-
ner Çaykara’ya; Firuzköy Ma-
halle Muhtarı Canan Karakö-
se, Avcılar Kent Konseyi Başka-
nı Turgay Halis Çelik, İBB Şehir 
Planlama Şube Müdürü Fatih 
Doğan, Avcılar Belediye Başkan 
Yardımcısı Dr. Rıza Evren Kılcı, 
Plan ve Proje Müdürü Sibel Öz-
kan, İmar ve Şehircilik Müdürü 
Nilgün Evcil, Kentsel Dönüşüm 
Müdürü Köksal Koçhan, Fen İş-
leri Müdürü İsmail Kurtuluş ve 
teknik personeller eşlik etti. Va-
tandaşların yoğun katılım gös-
terdiği toplantıda, önce yeni 
planla ilgili sunumlar yapıldı 
sonra tek tek vatandaşların so-
rularına cevap verildi.

“MAHALLE KÜLTÜRÜNÜ 

GELECEK NESİLLERE DAHA 
DİRENÇLİ AKTARACAĞIZ”

Firuzköy için tarihi bir adım 
olarak müjdeyi veren Avcı-
lar Belediye Başkanı Utku Ca-
ner Çaykara; “Firuzköy, mahal-
le kültürünü yaşattığımız, in-
sanların hemen hemen birbi-
rini tanıma oranın yüzde dok-
sanları aştığı, kimin başı sıkış-
sa komşusunun derdine koştu-
ğu, komşusunun derdiyle dert-
lendiği bir mahallemiz. O yüz-
den mahalle dokusunun ko-
runması bizim için ön plan-
daydı. Tabi bu dokuyu korur-
ken onu gelecek nesillere de di-
rençli bir şekilde aktarmak gibi 

bir sorumluluğumuz var. Plan-
larımızı da buna göre hazırla-
dık. Amacımız, Firuzköy’ün öz-
gün kimliğini koruyarak, daha 
yaşanabilir, güvenli ve modern 
bir yaşam alanı oluşturmak-
tır. Nazım İmar Planı ve Uy-
gulama İmar Planı çalışmala-
rı tamamlandığında, mahalle-
miz daha modern, daha güven-
li ve daha yaşanabilir bir yer ha-
line gelecektir. Bu süreçte, siz 
değerli komşularımızın des-
teği ve katılımı bizler için çok 
önemlidir. Birlikte çalışarak, 
Firuzköy’ümüzü hak ettiği gü-
zel geleceğe taşıyacağımıza ina-
nıyorum.” dedi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Çaykara’dan Firuzköy’e müjde:
İmar planı askıya çıktı
Avcılar’ın ilk yerleşim yerlerinden olan Firuzköy Mahallesi’nin imar sorunu 
çözülüyor. Müjdeyi ise Avcılar Belediye Başkanı Utku Caner Çaykara verdi. İmar 
bilgilendirme toplantısında vatandaşlarla buluşan Başkan Çaykara, bürokratları 
ile birlikte yeni imar planını anlattı, tek tek komşularının sorularını cevapladı.

Başkan Akgün, bekle-
nen İstanbul depremine ha-
zırlık adına imar planları-
nın onaylanmasının haya-
ti önem taşıdığına dikkat çe-
kerek; “Bölge halkımızın can 
ve mal güvenliğini sağlamak 
adına kentsel dönüşüm sü-
recini hızlandırılacağız. Te-
pecik halkımıza verdiğimiz 
sözü tuttuk. Tepecik’in plan-
larını Tepecik halkımıza tes-
lim ediyorum” dedi.

“YARINDAN İTİBAREN 
ASKIYA ÇIKARTIYORUZ”

Büyükçekmece Bele-
diye Meclisi’nin Eylül Ayı 
Toplantısı’nda kabul edilen 
Tepecik Alt Havzası, Ulus ve 
Hürriyet mahallelerinin bir 
bölümüne ait 1/1000’lik imar 
planları İstanbul Büyükşehir 
Belediye Meclisi’nden de geç-
ti ve askı süresi son buldu. 
Konuya ilişkin bir açıklama 
yapan Büyükçekmece Beledi-
ye Başkanı Dr. Hasan Akgün, 
siyasi nedenlerle bugüne ka-
dar gündeme alınmayan Te-
pecik planlarının 31 Mart ye-
rel seçimlerinde CHP’nin İBB 
meclisinde sayısal olarak üs-
tünlük sağlamasıyla birlik-
te gündeme alındığını hatır-

latarak şu açıklamayı yap-
tı: ’Sevgili Tepecik aileme sö-
zümüzü tuttu. Tepecik mer-
kezin imar planları İBB aşa-
masını da tamamladı ve imar 
plan dosyası tarafımıza tes-
lim edildi.  2025’e girme-
den, daha önce verdiğimiz 
söz doğrultusunda, 4 aylık 
bir süre içerisinde bitirdik. 
Ondan sonra da 2 ay içinde 
imza, askı süreleri bitti. Her 
şey hazır. Yarından itibaren 
Büyükçekmece’de askıya çı-
kartıyoruz. Büyükçekmece ai-
lemize, Tepecik ailemize ha-
yırlı olsun. Uzun sürdü, ma-
alesef çok siyasallaştırıldı. 
Emeği geçen tüm arkadaşla-
rıma, imar komisyonu baş-
kanı ve ekibi arkadaşlarıma, 
Büyükçekmece ve Büyükşehir 
Belediye Meclisi’mizin tümü-
ne çok teşekkür ediyorum. 
Çok uzun oldu ama sonunda 
Tepecik planları elimizde. Te-
pecik planlarını, Tepecik hal-
kına teslim ediyorum. Malı-
nı, mülkünü değerlendirecek 
ve deprem sıkıntısını da artık 
yaşamayacak şekilde de evle-
rini yenileyecekler. Hep bera-
ber kentsel dönüşüme devam 
edeceğiz.”
KENT YAŞAM HABER MERKEZ

hakkını
alıyor!

Tepecikli,Tepecikli,

Büyükçekmece Belediye Başkanı 
Dr. Hasan Akgün’ün tüm çabalarına 
karşın,  yaklaşık18 yıldır siyasi 
nedenlerle gündeme alınmayan 
Tepecik bölgesinin imar planları, 
31 Mart seçimlerinde İBB’de meclis 
çoğunluğu CHP’ye geçince 6 ay gibi 
bir sürede onaylandı.
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DİSK Genel İş Sendikası Araştırma Daire Başkanı

ADiL ÇiFTÇi

Yeni yılın sevgi, bol mutluluk ve hatırlandıkça tebessüm 
yaratacak samimi anılarla dolu olması dileğiyle…

Sağlıklı ve huzurlu nice yıllara!

Yeni yıl, size ve sevdiklerinize 
tüm güzellikleri getirsin.

Yeni y l n z kutlu olsun

SAİT YÜKSEK
SEFAKÖY BİRLEŞİK ESNAF VE 

SANATKARLAR ODASI BAŞKANI

“Yeni yılın başta ülkemizin 
refahı, yakınlarımızın sağlığı 
ve hayallerimizin gerçekleştiği 
güzel günlere şahit olması 
dileğiyle! Barış ve huzur içinde 
nice mutlu yıllara!”

Küçükçekmece Belediye Başkan Yardımcısı

GÖKHAN AYGÜN

Yılbaşı, sağlık, huzur ve 
başarılarla dolu bir yılın 

başlangıcı olsun.
Mutlu yıllar!

SEFAKÖY BİRLEŞİK ESNAF VE
SANATKARLAR ODASI BAŞKAN 
VEKİLİ ÜNAL ÇİÇEK GALERİSİ

ÜNAL YURTLU

Yeni yılın başta ülkemizin refahı, 
yakınlarımızın sağlığı ve hayallerimizin 

gerçekleştiği güzel günlere şahit 
olması dileğiyle!

Barış ve huzur içinde nice mutlu yıllara!

Fatih ÜSTÜNBAŞ İBB ve Küçükçekmece Belediye Meclis Üyesi

“Yeni yıl sağlık, mutluluk ve huzur getirsin. 
Keyifl i bir sene olması dileğiyle…”

İstanbullulardan yoğun ilgi gö-
ren ‘Gezici Kent Lokantası’ ve ‘Ge-
zici Kent Kafe’nin ardından Şiş-
li Belediyesi, şimdi de ‘Gezici Kent 
Market’ projesini hayata geçti. Te-
mel gıdadan temizlik malzemesine 
kadar çok sayıda ürün, uygun fi-
yatlarla satışa sunulacak. Her haf-
ta farklı rotalarda Şişli’yi dolaşacak 
olan gezici kent market; en hesaplı 
zincir marketlerden bile daha dü-
şük fiyatlarla satış yapacak.

Şişli Belediyesi, sosyal ve da-
yanışmacı belediyecilik hizmet-
lerine bir yenisini daha katarak, 
Gezici Kent Market’i yarın Şişli-
lilerin hizmetine sokuyor. Temel 
gıdadan hijyen malzemesine ka-
dar birçok kaliteli ürün hesaplı 
fiyatlarla satılacak.

AÇILIŞI BAŞKAN ŞAHAN YAPTI
Şişli Belediyesi, içinde re-

yonları, alışveriş kasası, ola-
cak şekilde bir kamyonu mar-
kete dönüştürdü. Farklı rota-
larda Şişli’yi dolaşacak olan 

gezici marketin ilk durağı, 
Feriköy’deki Yay Meydanı oldu. 

Başkan Şahan, gezici mar-
ket ile ilgili olarak, “Şişli’de 
her bir vatandaşımız en kalite-
li ürünlere en uygun fiyatlarla 
ulaşacak. ‘Kent Market’, bütçe 
dostu fiyatları ile yurttaşlarımı-
zın tenceresi kaynasın diye açı-
lıyor. Hiçbir kâr gözetmeksizin; 
en ucuz fiyata en kaliteli ürünü 

yurttaşlarımızın ayağına götü-
recek Gezici Kent Marketi hiz-
mete aldık.” dedi.

“EN UYGUNU KENT MARKET”
Gezici Kent Markette nohut-

tan fasulyeye, undan ayçiçek 
yağına, bulaşık deterjanından 
bebek bezine kadar ilk etapta 40 
ürün satışa çıkıyor. Ürünler, en 
hesaplı zincir marketlerden bile 
daha uygun fiyatlı olacak.

Şişli Belediyesi’nin gezi-
ci kent marketi hafta içi 08.00 
ile 17.00 arasında hizmet vere-
cek ve alışverişlerde sadece kre-
di kartı geçerli olacak.

“MUTFAKTAKİ YANGIN SÖNSÜN 
DİYE BURADAYIZ”

Şişli Belediye Başkanı Re-
sul Emrah Şahan, Türkiye’deki 
ekonomik duruma dikkat çeke-

rek, “Gezici Kent Market’imizi 
Şişlililerle birlikte açtık. Büt-
çe dostu fiyatlar ile mutfakta-
ki yangın sönsün, insanımızın 
tenceresi kaynasın diye bura-
dayız. Zor zamanlarda yurttaş-
larımızın hayatını kolaylaştır-
maya, daima yanlarında olma-
ya devam edeceğiz.” İfadelerini 
kullandı.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Kitap Kulübü, katılımcılara 
zamanın ötesine kitaplarla yol-
culuğun yanı sıra zengin ve çe-
şitli dünyaları keşfetmek için 
eşsiz bir fırsat sunuyor. 

YAŞ ALMIŞLARDA DİJİTAL 
OKUR-YAZARLIK GELİŞECEK

65+ Beşiktaşlıların dijital 
dünyada daha aktif rol alması-
nı sağlamak ve güvenli internet 

kullanımı konusunda farkında-
lık kazandırmak amacıyla Diji-
tal Okuryazarlık Eğitimleri dü-
zenleniyor. 

Eğitim programı “Finansal 
Suiistimalden ve Dolandırıcı-
lıktan Korunma, SMS Yazma, 
Fotoğraf-Video Çekme, MHRS/
Hastane Randevusu Alma, 
Whatsapp Kullanımı, Instag-
ram Kullanımı, Güvenli Goog-

le Kullanımı, Google Harita-
lar Kullanımı, Alarm Kurma, 
E -Devlet, E-Nabız” gibi birçok 
alanda önemli konuyu kapsıyor.

DİJİTAL DÜNYAYA ADIM 
14 Ocak – 4 Mart tarihleri 

arasında her Salı günü Levent 
Hizmet Binamızda gerçekleşti-
rilecek olan eğitimler, 65+ kom-
şularımızın sosyal yaşamları-
nı güçlendirerek onlara dijital 
dünyada daha etkin olma fırsa-
tı sunuyor. 

GENÇ GÖNÜLLÜLER ARANIYOR
65+ komşularımızın dijital 

dünyada daha aktif rol alması-
nı sağlamak amacıyla genç gö-
nüllüler eşliğinde güvenli inter-
net kullanımı öğretilecek. Be-
şiktaş Belediyesi, kuşaklar ara-
sında güçlü bir bağ kurmak ve 
dijital dünyayı keşfetmek için 
65 + vatandaşları ve gönüllü 
lise/ üniversite öğrencileri davet 
ediyor. Katılım sağlayan öğren-
cilere sertifika verilecektir.

Uygun fiyata kaliteli ürünler 
ŞiŞLiLiLERiN AYAĞINA GELiYOR

Gezici Kent Market, 
Şişlililere hizmet 
etmeye başladı. Gezici 
Kent Market’in yola 
çıkma töreninde 
konuşan Şişli Belediye 
Başkanı Resul Emrah 
Şahan, “Şişli’de her 
bir vatandaşımız 
en kaliteli ürünlere 
en uygun fiyatlarla 
ulaşacak.” dedi.

Beşiktaş Belediyesi, 65+ Yaşam Ofisi bünyesinde Mutlu Yaş Al Platformu iş birliği ile 
65+ Kitap Kulübü’nü oluşturdu. Belirli tarihlerde düzenli olarak bir araya gelen 65+ 
Kitap Kulübü, 6 Ocak - 10 Şubat tarihleri arasında her Pazartesi günü Zübeyde Ana 
Kültür ve Sanat Merkezi içerisindeki Altan Öymen Kütüphanesi’nde bir araya gelecek.Okur-yazar BEŞiKTAŞ!

Etkinlik;
· 65+ vatandaşlara 
yöneliktir.
· Kontenjan 
sınırlıdır.
Detaylı Bilgi ve 
Başvuru için:
0212 319 42 42
Dahili No:
3197 - 3195
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Emrah ALTUNAL
AR-AY TOPTAN KIRTASİYE

Yeni yılın başta ülkemizin refahı, 
yakınlarımızın sağlığı ve hayallerimizin 

gerçekleştiği güzel günlere şahit 
olması dileğiyle!

Barış ve huzur içinde nice mutlu yıllara!

İbrahim YILMAZ Türkiye Şoförler ve Otomobilciler Federasyonu Genel Başkan Yardımcısı

Yılbaşı, sağlık, 
huzur ve 

başarılarla 
dolu bir yılın 

başlangıcı 
olsun.

Mutlu yıllar!

Av. Sinan BAYAT

Güzelliklerin peşimizi 
bırakmadığı, başarılar ile dolu 

bir yıl geçirmek dileğiyle
yeni yılınız kutlu olsun.

SB HUKUK ve DANIŞMANLIK +90 0532 705 05 94
Dünya Iğdır Dernekleri Federasyonu Başkan Vekili

ASLAN ALTUNAL
AS MARİN DENİZCİLİK

“Yeni yıl sağlık, mutluluk ve huzur getirsin. 
Keyifl i bir sene olması dileğiyle…”

Bakırköy Belediyesi, sürdü-
rülebilir bir dünya için çevre 
dostu çalışmalarını artırdı. Ger-
çekleştirilen çalışmalar kapsa-
mında İklim Değişikliği ve Sı-
fır Atık Müdürlüğü ekipleri-
nin periyodik olarak topladı-
ğı atıklar ayrıştırılmak ve geri 
dönüştürülmek üzere atık top-
lama merkezine götürülüyor. 
İlçe genelinde atık kategorileri-
ne göre bulunan kumbaraların 
yanı sıra kağıt, plastik, metal 
ve elektronik atıklar da işletme-
lere vatandaşların adreslerine 
gidilerek ekipler tarafından alı-
nıyor. Mahallelileri çevre sağlı-
ğı konusunda bilinçlendirmek 
ve geri dönüşüm sürecine teşvik 
etmek için artırılan çalışmalar 
ile 3 kilograma kadar olan atık 
yağlar mahalle muhtarlıkların-
da toplanırken 3 kilogram ve 
üstü atık yağlar yine vatandaş-
ların evlerinden toplanıyor.

“GELECEĞİMİZİ ÇÖPE 
ATMAYALIM, ATIKLARI DOĞAYA 
GERİ KAZANDIRALIM”

Bakırköy Belediyesi İk-

lim Değişikliği ve Sıfır Atık 
Müdürlüğü’nde Çevre Mühen-
disi olarak görev yapan Tuğba 
Güleryüz, “Belediyemizce am-
balaj atıklarını düzenli bir şe-
kilde evlerden toplama sistemi-
ne geçtik. Bununla alakalı be-
lirli günler belirleyip web site-
mizde duyurusunu yaptık. Va-
tandaşlarımız evlerinde kağıt, 
karton, plastik ve metal gibi 
geri dönüşüm atıklarını birik-

tirerek belediyemizi aradıkla-
rı takdirde, ekiplerimiz evlerin-
den atıkları teslim almakta. Va-
tandaşlar ayrıca cam atıklarını 
mahallelerimizde bulunan cam 
kumbaralarına atabilirler. Teks-
til atıklarını yine aynı şekil-
de mahallelerimizdeki tekstil 
kumbaralarına atabilirler. Bit-
kisel atıkları ise 3 kilogramın 
üstünde olduğu takdirde evler-
den alabiliyoruz. 3 kilogramın 

altında ise mahalle muhtarlık-
larına teslim edebilirler. Her-
kese atıklarını biriktirerek bize 
teslim etmesini tavsiye ediyo-
ruz. Geleceğimizi çöpe atmaya-
lım, atıkları doğaya geri kazan-
dıralım” dedi.

“ELİMİZDEN GELDİĞİNCE GERİ 
DÖNÜŞÜME DESTEK OLMAYA 
ÇALIŞIYORUZ”

Bakırköy Belediyesinin geri 
dönüşüm konusunda yapmış 
olduğu çalışmaları destekledik-
lerini vurgulayan Yusuf Yağ-
mur, “Belediyemizin geri dönü-
şüm konusunda yapmış olduğu 
çalışmaları memnuiyetle karşı-
lıyoruz. Biz de çalıştığımız fir-
madaki kartonları ve naylon po-
şetleri ayrı bir yerde biriktirerek 
geri dönüşüm aracı geldiğinde 
teslim ediyoruz. Vatandaş ola-
rak elimizden geldiğince geri 
dönüşüme destek olmaya çalışı-
yoruz. Güzel bir uygulama, her 
yerde olmasını tavsiye ederim. 
Emeği geçen herkese teşekkür 
ederim” ifadelerini kullandı.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Beylikdüzü Belediyesi Sağ-
lık İşleri Müdürlüğü, sosyal 
belediyecilik anlayışıyla yü-
rüttüğü ücretsiz sağlık hiz-
metlerini sürdürüyor. Müdür-
lüğe başvuran randevulu has-
talar, belirlenen tarih ve sa-
atte muayenelerini olurken; 
yaşlı ve engelli hizmetleri, 
hasta ve engelli nakil hizmeti, 
koruyucu sağlık hizmetleri, 
terapi, ağız ve diş sağlığı, fiz-
yoterapi ile diyet ve beslenme 
hizmetleri de kesintisiz olarak 
devam ediyor. Ayrıca müdür-
lüğün; evde enjeksiyon, pan-
suman, kan alma, kan şeke-
ri ölçümü ve serum takma gibi 
hizmetlerini kapsayan Evde 
Bakım ve Destek Hizmetlerin-
den de yaş almış ve dezavan-
tajlı bireyler faydalanabiliyor.  

HEM ÜCRETSİZ, HEM 
RANDEVUSUZ

Sağlık İşleri Müdürlü-
ğü tüm bu hizmetlerin yanı 
sıra her hafta çarşamba gün-
leri ise “Halk Sağlığı Günleri” 
kapsamında tüm muayenele-
ri ücretsiz ve randevusuz su-
nuyor. Bu günlerde müdürlü-
ğe başvuran vatandaşlar, mü-
dürlüğün hizmetlerine ek ola-
rak işitme testi ve göz ön tanı 
muayenelerinden de ücretsiz 
faydalanabiliyor. Detaylı bil-
gi almak isteyenler kişiler 444 
09 39 numaralı telefondan ve 
2337 dâhili hattan müdürlük-
le iletişime geçebilirler.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Gerçekleştirilen ziyarette 
zaman zaman duygusal anlar 
yaşanırken, huzurevi sakinle-
ri de bu özel ilgiden dolayı Baş-
kan Gökhan Yüksel’e ve ekibi-
ne mutluluklarını dile getirdi.

“Yaşlılarımız bizim baş 
tacımızdır”

Ziyaret sırasında bir ko-
nuşma gerçekleştiren Başkan 
Gökhan Yüksel, yaşlı bireyle-
rin toplumdaki yerinin öne-
mine vurgu yaptı. 

Konuşmasında, “Yaşlıları-
mız bizim baş tacımızdır. On-
ların hayat tecrübeleri, reh-
berliği ve geçmişe dair biri-
kimleri bizler için büyük bir 
hazinedir. Bugün burada ol-
maktan, kıymetli büyükleri-
mizle bir arada bulunmaktan 
dolayı çok mutluyuz. Sizlerin 
yüzündeki bir tebessüm, bi-
zim için her şeyden daha kıy-
metlidir. Kartal Belediyesi ola-
rak, her zaman yanınızda ol-
duğumuzu ve her türlü ihti-
yaçlarınızda sizlere destek ol-
maya hazır olduğumuzu bil-
menizi isteriz,” ifadelerini 
kullandı.

“Bu ziyaretler gönül 
bağımızı güçlendiren çok 
özel anlardır”

Başkan Yüksel, yeni yılın 
yaklaştığı şu günlerde yaşlıla-
rın sadece özel günlerde değil, 
yılın her günü hatırlanması 
gerektiğini belirterek sözleri-
ne şöyle devam etti: 

“Hepimiz bir gün yaşlana-
cağız. Bugün sizin yaşadığınız 
bu deneyimler, ileride bizlerin 
de karşılaşacağı gerçekler ola-
cak. Bu nedenle, sizlere daha 
güzel bir yaşam sunabilmek 
ve yanınızda olabilmek ama-
cıyla elimizden gelen her şeyi 
yapmaya devam edeceğiz. 

Yeni yıla girerken huzur, 
mutluluk ve sağlık dileklerimi-
zi sizlerle paylaşmaktan onur 
duyuyoruz. Bu ziyaretler, sade-
ce bir sorumluluk değil, aynı 
zamanda gönül bağımızı güç-
lendiren çok özel anlardır.”

Ziyaret boyunca Başkan Gök-
han Yüksel huzurevi sakinleri-
nin dileklerini, ihtiyaçlarını ve 
önerilerini dikkatle dinleyerek 
ekibine notlar aldırdı. Ardından 
güzel dilekler ve temenniler eşli-
ğinde yeni yıl pastası kesildi.

Silivri Belediyesi, Çağrıbey 
Ortaokulu’nda sıcak çorba ik-
ramı gerçekleştirildi. Dağıtım-
da bulunan Silivri Belediye Baş-
kanı Bora Balcıoğlu, öğrencile-
re çorba ikramında bulunarak 
onların taleplerini ve görüşleri-
ni dinledi.

Öğrencilerin yoğun ilgisiy-
le karşılanan Başkan Balcıoğ-
lu, okulu gezerek öğretmen, öğ-
renci ve velilerle de sohbet etti. 
Başkan Balcıoğlu, başlatılan 
proje ile ilgili olumlu dönüşler 
aldığını belirterek, “Hiçbir ço-

cuğumuz güne aç başlamasın 
istiyoruz. Sabah bu soğuk gün-
lerde içlerini ısıtacak sıcak bir 
çorbayla güne başlamaları için 
projemize devam ediyoruz. On-
ların yüzlerindeki mutluluğu 
görmek bizlere enerji veriyor ve 
doğru yolda olduğumuzu göste-
riyor. Eğitimde fırsat eşitliğini 
desteklemek ve çocuklarımızın 
sağlıklı bir şekilde gelişimleri-
ni sürdürmelerine katkı sağla-
mak için çalışmaya devam ede-
ceğiz” dedi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Bakırköy’de atık kalmayacak
Çevre dostu çalışmalarına devam eden Bakırköy Belediyesi, atıkları ilçe genelinde bulunan kumbaraların 
yanı sıra vatandaşların evlerinden alarak ayrıştırılmak ve geri dönüştürülmek üzere atık toplamak 
merkezine götürüyor. Bu çalışma ile vatandaşlarla ortak bir geri dönüşüm süreci gerçekleştirilmiş oluyor.

Beylikdüzü’nde ücretsiz, 
RANDEVUSUZ MUAYENE

Başkan Gökhan Yüksel’den

Huzurevi Sakinlerine 
Yeni Yıl Ziyareti

Beylikdüzü Belediyesi haftanın her günü vatandaş-
lara çeşitli sağlık hizmetleri sunuyor. Çarşamba gün-
leri bu hizmetlere göz ölçümü ve işitme testi de 
dâhil ediliyor ve randevu şartı da aranmıyor.

Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel ve Kartal Belediyesi Başkan 
Yardımcıları, 2025 yılına sayılı günler kala, Hürriyet Mahallesi’nde bulunan 
İstanbul Büyükşehir Belediyesi Yaşlı Bakım ve Huzurevi’ni ziyaret etti. 
Ziyaret boyunca tüm yaşlılar ile tek tek ilgilenerek uzun süre sohbet eden 
Başkan Yüksel, “Yeni yıla girerken huzur, mutluluk ve sağlık dileklerimizi 
sizlerle paylaşmaktan onur duyuyoruz. Bu ziyaretler, sadece bir sorumluluk 
değil, aynı zamanda gönül bağımızı güçlendiren çok özel anlardır” dedi.

Çatalca’ya ‘Hanım Eli’ değecek
Kadınların üretime katkısını destekleme sözünü göreve gelmeden önce veren Çatalca Belediye Başkanı 
Erhan Güzel, bu sözünü tutmanın gururunu yaşıyor. 21 Aralık Dünya Kooperatifçilik Günü’nde kapılarını açan 
Hanım Eli Kadın Kooperatifi, Çatalca’nın Üreten Kent vizyonunun önemli bir adımı olarak hayata geçirildi.

Hanım Eli Kadın Kooperati-
fi, kadın emeğini ve yerel üre-
timi desteklemek amacıyla ta-
sarlandı. Doğal ve yerel ürün-
lerin yanı sıra el işi ürünle-
rin üretim ve satışının yapı-
lacağı merkez, kadınlara eko-
nomik bağımsızlık sağlarken, 
Çatalca’nın sosyal ve ekono-
mik gelişimine de katkı suna-
cak.

 “KADINLAR ÜRETECEK, 
ÇATALCA KAZANACAK”

Açılışta konuşan Başkan 
Erhan Güzel, kooperatifin ma-
halle toplantılarında kadın-
lardan gelen talepler doğrultu-
sunda şekillendiğini belirtti. 
Başkan Güzel şu ifadeleri kul-
landı:

“Seçimlerden önce kadın-
larla yaptığımız buluşmalar-
da bu kooperatifin temellerini 
atmıştık. Onların alın teri ve 

emeği bize ilham oldu. Bugün 
bu sözümüzü yerine getirme-
nin mutluluğunu yaşıyoruz. 
Kadınlar üretecek, Çatalca ka-
zanacak!”

“HALKIMIZA HİZMET ETMEYE 
DEVAM EDECEĞİZ”

Başkan Güzel, Üreten Kent 

Çatalca vizyonuyla tarımdan 
hayvancılığa, yerel üretimi 
destekleyen projeleri sürdüre-
ceklerini vurguladı:

“Çatalca’mızın bereket-
li topraklarını yeşertmeye de-
vam edeceğiz. Suni gündemle-
re takılmadan halkımıza hiz-
met etmeye, onların gerçek so-
runlarına çözüm üretecek pro-
jelerimizi hayata geçirmeye 
devam edeceğiz.”

AÇILIŞ TÖRENİ COŞKUYLA 
GERÇEKLEŞTİ

Hanım Eli Kadın 
Kooperatifi’nin açılış kurdele-
si, Başkan Erhan Güzel, emek-
çi kadınlar ve kooperatifin ku-
rucu ortakları tarafından ke-
sildi. Katılımcılar, bu anlamlı 
projenin ilçeye kazandırılma-
sından dolayı duydukları mut-
luluğu dile getirdi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

“Silivri’de hiçbir çocuk 
güne aç başlamayacak”
Silivri Belediyesi’nin lise öğrencilerine yönelik sabah çorbası 
projesi, ortaokul öğrencilerini de kapsayacak şekilde genişletildi. 
Bu kapsamda, Çağrıbey Ortaokulu’nda sıcak çorba ikramı 
gerçekleştirildi. Silivri Belediye Başkanı Bora Balcıoğlu, öğrencilere 
çorba ikramında bulunarak onların taleplerini ve görüşlerini dinledi.
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AZiZ iYiOKUR
S.S. İSTANBUL DÖKÜMCÜLER TOPLU
İŞ YERİ YAPI KOOPERATİFİ BAŞKANI

Yeni yılın acılarımızı geride 
bırakmasını diler,

tüm milletimize sağlık ve 
huzur ve mutluluk getirmesini 

temenni ederim.

Durmuş ASLAN
Sefaköy Kamyon Kamyonet Minibüscüler ve

Şoförler Odası Başkan Vekili

Yeni yılınızı en güzel 
dileklerimle kutlar, sağlık 

huzur ve başarı dolu bir yıl 
geçirmenizi dilerim.

Yeni yılın acılarımızı 
geride bırakmasını diler, 

tüm milletimize sağlık 
ve huzur ve mutluluk 
getirmesini temenni 

ederim.

mızı 
diler, 

ağlık 
uluk 
enni

Mustafa GÜNGÖR Zafer Partisi Küçükçekmece İlçe Başkanı

Emre MET Zafer Partisi Genel İdare Kurulu Üyesi

Adaletin, hukukun, liyakatin var olduğu, 
yurttaşlarımızın mutlu ve huzurlu 
yaşayabildiği; Atatürk’ün izinde, 

donanımlı, yurtsever yöneticilerin işin 
başında olduğu “Aydınlık” bir Türkiye 

dileğiyle yeni yılınızı kutluyorum!

Saraçlar Sanayi Sitesi Yönetim Kurulu Adına Başkan Necdet ÜMİTVAR

“Yeni yılın sevgi, bol mutluluk
ve hatırlandıkça tebessüm 

yaratacak samimi anılarla dolu 
olması dileğiyle…

Sağlıklı ve huzurlu nice yıllara!”

Bayrampaşa’da iklim deği-
şikliği ile mücadele ve sürdürü-
lebilirlik hedeflerini gerçekleş-
tirmek amacıyla “Sürdürülebi-
lir Enerji ve İklim Eylem Planı” 
(SECAP) tanıtım toplantısı ilçe-
deki bir otelde gerçekleştirildi.

Bayrampaşa Belediyesi ve İBB 
İstanbul Enerji A.Ş. iş birliği ile 
düzenlenen toplantının ardın-
dan, Bayrampaşa Belediye Baş-

kanı Hasan Mutlu ve İstanbul 
Enerji A.Ş. Genel Müdürü Dr. 
Yüksel Yalçın tarafından iklim 
değişikliğine ve enerji tüketimi-
nin azaltılmasına ilişkin ortak 
mücadele protokolü imzalandı. 

SECAP ile Bayrampaşa’da ik-
lim değişikliğiyle mücadelenin 
başarıyla sürdürülmesi, ener-
ji verimliliğinin arttırılması 
ve 2050 yılına kadar sera gazı 

emisyonlarının azaltılması he-
defleniyor.

“TÜM SORUMLULUKLARIMIZI 
YERİNE GETİRMEYE DEVAM 
EDECEĞİZ”

Toplantıda konu-
şan Belediye Baş-
kanı Hasan Mut-
lu, iklim deği-
şikliğinin dün-
yanın ortak 
sorunu oldu-
ğuna dikkat 
çekti. Başkan 
Mutlu, “Yaşa-
mak için dün-
yamızdan başka 
dünyamız yok. İk-
lim değişikliği sade-
ce ülkemizin değil, tüm 
dünyanın ortak sorunu. Bu soru-
nu ortadan kaldırmak için erte-
lemeden, ötelemeden 7’den 70’e 
el ele vererek dünyamızı daha 
yaşanabilir kılmamız gerekiyor. 
Sevgili çocuklarımıza bırakaca-
ğımız en büyük miras doğası ve 
iklimi bozulmamış, yeşili yok 

edilmemiş bir dünyadır. Biz, ik-
lim değişikliği ile mücadelede ve 
enerji tüketiminin azaltılması 
noktasında Bayrampaşa Beledi-
yesi olarak, bugüne kadar oldu-

ğu gibi, bundan sonra da 
üzerimize düşen tüm 

sorumlulukları ye-
rine getirmeye de-

vam edeceğiz” 
dedi.

“Sürdürü-
lebilir Ener-
ji ve İklim Ey-
lem Planı” ta-
nıtım toplantı-

sına Başkan Ha-
san Mutlu’nun 

yanı sıra İBB Çev-
re Koruma ve Kontrol 

Daire Başkanı Prof. Dr. 
Ayşen Erdinçler, İstanbul Ener-
ji A.Ş. Genel Müdürü Dr. Yük-
sel Yalçın, CHP Bayrampaşa İlçe 
Başkanı Alican Çam, Bayrampa-
şa belediye başkan yardımcıları, 
meclis üyeleri ve birim müdür-
leri ile STK temsilcileri katıldı.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Mutlu: İklim sorunu 
için el ele veriyoruz
Bayrampaşa Belediyesi ve İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) İstanbul Enerji A.Ş. işbirliği ile 
gerçekleştirilen “Sürdürülebilir Enerji ve İklim Eylem Planı” (SECAP) tanıtımı Bayrampaşa’da yapıldı. 
Toplanda konuşan Belediye Başkanı Hasan Mutlu, “İklim değişikliği sadece ülkemizin değil, tüm 
dünyanın ortak sorunu. Bu sorunu ortadan kaldırmak için birlik olup el ele vermemiz gerekiyor” dedi.

Murat ÖZKURT CHP İBB ve Başakşehir Meclis Üyesi

Yeni yılın başta ülkemizin 
refahı, yakınlarımızın sağlığı 

ve hayallerimizin gerçekleştiği 
güzel günlere şahit olması 

dileğiyle!
Barış ve huzur içinde nice 

mutlu yıllara!

Hafız Şirazi KABA CHP Küçükçekmece Belediye Meclis Üyesi

“Yeni yılınız kutlu olsun! Sağlık, mutluluk ve 
başarı dolu bir yıl dilerim. Her anınızın sevgiyle 
dolu, umutlarınızın gerçekleştiği bir yıl olsun!”

“YY“YY““““Yeni yılınız kutlu o

Küçükçekmece’de
İç Kontrol Çalıştayı
Küçükçekmece Belediyesi Strateji Geliştirme Müdürlüğü 
tarafından belediye üst yönetim birimleri ve iç kontrol 
sorumlusu personele yönelik ‘İç Kontrol Yönetim Sistemi 
Farkındalık ve Bilgilendirme  Eğitimi’ gerçekleştirildi.

İç Kontrol  Yönetim  Sis-
temi  Üst  Yönetici  ve  Perso-
nel  Eğitmeni Dr. Ali Tayyar 
Eray’ın katılımıyla gerçek-
leştirilen ve 2 gün süren eği-
timde personele, Küçükçek-
mece Belediye Başkanı Kemal 
Çebi’nin yanı sıra Başkan 
Yardımcıları ve Birim Müdür-
leri de eşlik etti. 

Eğitim kapsamında;  İç 
Kontrol sisteminin önemi, 
uygulanması ve geliştirilme-
si ile ilgili hususlar ele alına-
rak, üst yönetimin ve perso-
nelin desteğinin ve farkında-
lığının sağlanması hedeflen-
di. 2025 yılı İç Kontrol Uyum 
Eylem Planı’nın etkin ve doğ-

ru bir biçimde hazırlanabil-
mesi için düzenlenen eğitim-
de, Yeni İç Kontrol Yazılım 
Programı’nın etkin ve aktif 
bir şekilde kullanılması ile il-
gili gerekli bilgi aktarımı ya-
pılarak iş akışları üzerinde 
risk örneği çalışması gerçek-
leştirildi. İki gün süren eği-
timlerin son gününde ise so-
rumlu personellerin katılımı 
ile çalıştay düzenlendi.

Eğitim programı sonra-
sında Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi ve bele-
diye personeli değerlendirme 
yemeğinde bir araya geldi.

KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ
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Metropark Sefaköy Çarşı 
ve Rezidans sakinleri ve esna-
fı, önemli bir günün heyeca-
nını yaşadı. Olağanüstü kong-
re sonucunda gerçekleştirilen 
seçimde, Aydın Demirel yöne-
tim kurulu başkanlığına seçi-
lerek göreve başladı. Bu kritik 
değişim, sakinlerin ve esnafın 
uzun zamandır beklediği yeni-
liklerin habercisi oldu. Kongre-
ye katılanlar, yeni yönetimden 
beklentilerini dile getirirken, 
Demirel’in mesajları umut ve 
heyecan yarattı.

“HİZMET KOŞULLARI 
DEĞİŞECEK”

Başkan Aydın Demirel, se-
çim sonrası yaptığı ilk açıkla-
mada çarşı ve rezidans içerisin-
deki hizmet koşullarının iyileş-
tirileceğine dikkat çekti. Yeni 
yönetim olarak hedefle-
rinin, maliklerin ve 
esnafın ödedikle-
ri her kuruşun 
karşılığını al-
dığı bir hiz-
met anlayışı-
nı benimse-
mek olduğu-
nu vurgula-
dı. “Metropark 
Sefaköy sakin-
lerinin hayatını 
kolaylaştıracak, es-
nafın ise işlerini geliş-
tirmesine katkı sağlayacak 
bir yapıyı hep birlikte inşa ede-
ceğiz” dedi. Bu kapsamda, te-
mizlik, güvenlik ve ortak alan 
bakımı gibi konularda acil ey-
lem planlarının devreye alına-
cağı belirtildi.

‘ŞEFFAF VE KATILIMCI 
YÖNETİM’ SÖZÜ

Demirel, yeni yönetim an-
layışını şeffaflık ve katılımcı-

lık ilkeleri üzerine inşa edecek-
lerini belirtti. Sakinlerin ve es-
nafın görüşlerinin dikkate alı-
nacağını, karar alma süreçleri-

ne dahil edileceklerini ifa-
de etti. “Toplumun gö-

rülen sesi olmak ve 
herkesi bu değişim 

sürecine katmak 
en önemli önce-
liğimiz olacak,” 
dedi. Bu saye-
de, Metropark 
Sefaköy’ü daha 
yaşanabilir ve ca-

zip bir yer haline 
getirmeyi amaçla-

dıklarını söyledi.

YENİ YÖNETİMDEN 
BEKLENTİLER ÇOK

Kongrede söz alan sakin-
ler, yönetimin özellikle temiz-
lik, güvenlik ve ortak alan ba-
kımı gibi konularda iyileş-
tirme yapmasını bekledikle-
rini dile getirdi. Ortak alan-
larda daha modern ve kulla-
nışlı mekanlar oluşturulma-
sı talep edilirken, esnaflar ise 
daha fazla ticari hareketli-

lik sağlanması ve çarşının ca-
zibesinin artırılmasının öne-
mine vurgu yaptı. “Böyle bir 
değişim, hem biz esnafların 
iş hacmini artıracak hem de 
çarşıya daha fazla ziyaretçi 
çekecek,” diyen esnaflar, yeni 
yönetimin bu konuda hare-
kete geçmesini bekledikleri-
ni belirtti.

“METROPARK SEFAKÖY’ÜN 
ÇEHRESİNİ DEĞİŞTİRECEĞİZ”

Yeni yönetim kurulu, gö-
reve başlar başlamaz kapsam-
lı bir değerlendirme ve planla-
ma sürecine girdi. Aydın De-
mirel, “Çok yakında sakinleri-
miz ve esnafımızla projelerimi-
zi paylaşacağız. Çevre dostu uy-
gulamalardan sosyal sorum-
luluk projelerine kadar geniş 
bir yelpazede çalışmalar yapı-
yoruz. Hep birlikte Metropark 
Sefaköy’ün çehresini değişti-
receğiz,” diyerek gelecek için 
olumlu mesajlar verdi. Bu pro-
jeler arasında, çocuklar, genç-
ler ve kadınlar için etkinlikler, 
sanat sergileri ve sportif faali-
yetler gibi pek çok etkinliği içe-
ren organizasyon ile çarşıda et-
kinlik takvimi oluşturacakları-
nı söyleyen Demirel, bu tarih-
ten sonra çarşı esnafımız ve sa-
kinlerimiz nasıl ki sorumluluk-
ları gereği aydıyatlarını ödeye-
ceklerse bizlerde yönetim ola-
rak toplanan bu paraları yine 
esnafımızın ve sakinlerimi-
zin rahatı, huzuru ve güvenli-
ği için harcayacağız. Yani, her-
kes sorumluluğunun bilincin-
de olacak” 

Demirel sözlerini şöyle ta-
mamladı; ”Yeni dönemin Met-
ropark Sefaköy sakinleri ve es-
nafı için daha yaşanabilir ve di-
namik bir ortam sunacağız. Yö-
netim olarak, bu dönüm nokta-
sında sakinlerden ve esnaftan 
gelen her türlü görüş kendileri 
için rehber niteliğinde olacak.”
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Metropark Sefaköy Çarşı ve
Rezidans Yönetim Kurulu Başkanı

Aydın Demirel 

Yeni yılın sevgi, bol 
mutluluk

ve hatırlandıkça 
tebessüm yaratacak 
samimi anılarla dolu 

olması dileğiyle…
Sağlıklı ve huzurlu nice 

yıllara!

Aydın Demirel
iŞ BAŞINDA!

Metropark Sefaköy’de Değişim Rüzgârı:Metropark Sefaköy’de Değişim Rüzgârı:

Metropark Sefaköy Çarşı ve 
Rezidans’ta değişim rüzgârları 
esiyor! Geride bıraktığımız 
haftasonunda yapılan Olağanüstü 
kongre ile başkanlığa seçilen 
Aydın Demirel, şeff af ve katılımcı 
bir yönetim anlayışıyla sakinlere 
ve esnafa umut veriyor.
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Çekmeköy’ün 
kadınları üretiyor

Çekmeköy Belediyesi’nin birçok 
alanda hizmet veren eğitim platformu 
Çekmeköy Akademi içerisinde yer alan 
giyim kursu Başkan Çerkez’i ağırladı. 
Çekmeköy Halk Eğitim Merkezi ile or-
tak düzenlenen giyim atölyelerinden 
yaklaşık 600 vatandaş eğitim alıyor. 
Çekmeköy’de beş ayrı noktada düzen-
lenen bu eğitimlerde kursiyerler giyim 
üretiminde temel işlemler eğitimi ile 
başlayıp, sonrasında kadın-erkek-çocuk 
pijama, tişört, eşofman, pantolon, 
etek, elbise, dış giysileri ve çanta diki-
mi modüllerinden de eğitim alıyorlar.

“DAHA FAZLA KURS AÇACAĞIZ”
5 Merkezde Halk Eğitim Müdürlü-

ğümüzle birlikte komşularımıza hiz-
met veriyoruz diyen Çekmeköy Bele-
diye Başkanı Orhan Çerkez “Öncelik-
le tüm kadınlarımızın emeğine sağ-
lık. Göreve gelmeden seçim sürecinde 
de verdiğim en önemli sözlerden biri 
kadınlara ve gençlere sosyal alanlar 
oluşturma sözüydü.  Halk Eğitim Mer-
kezi ile ortaklaşa olarak düzenlediği-
miz kurslarımızdan 600’e yakın kom-
şumuz faydalanıyor. Beş ayrı noktada 
komşularımıza ulaşan bu hizmetimiz-
den kadınların faydalanması sosyal-
leşmesi ve bir meslek sahibi olarak bu 
kurslarımızdan ayrılmaları tabi ki bi-
zim için çok önemli. Üretmek insanı 
mutlu eden bir faaliyet.  Bura da üre-
ten kadınlarımız mutlu. Onları mut-
lu görmek bizleri de ziyadesiyle mutlu 
ediyor. Hedeflerimizle ilerlerken hep 
birlikte daha güçlü olduğumuzu görü-
yoruz. Aynı kararlılıkla devam edece-
ğiz daha fazla kurs açacağız. Geri dö-
nüşü olan ekonomik ve sosyal alanda 
her zaman komşularımızın yanında 
olacağız” dedi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Çekmeköy Belediye Başkanı Orhan Çerkez, 
Çekmeköy Akademi Giyim Kurslarında eği-
tim alan ve üretim yapan kadınları ziyaret 
edip çalışmalar hakkında bilgi aldı.

30 Aralık 2024 Pazartesi

Silivri Belediye Başkanı Ka-
dıköy Mahallesi’ndeki Mahalle 
Toplantısına katıldı. Kadıköylü-
lerin öneri ve taleplerini dinle-
yen Başkan Balcıoğlu, Kadıköy-
lülerin taleplerine sırt çevirme-
yeceklerini aktardı. 

Tasarruf tedbirlerinin bele-
diyelerin hizmet etmesini zor-
laştırdığını ifade eden Başkan 
Balcıoğlu, göreve geldiği gün-
den bu yana hizmet etmekten 
vazgeçmediğini söyledi. Tecrü-
be ve deneyimleriyle Silivri’yi 
en güzel şekilde yönetmeye gay-
ret ettiğine dikkat çeken Baş-
kan Balcıoğlu, şöyle konuştu:

“15 yıllık deneyime sahibiz”
“Göreve başladık ve tasar-

ruf tedbirleri ile karşılaştık. Şi-
kayet etmiyorum; tecrübemiz 
ve bilgimiz var, 15 yıllık dene-
yime sahibiz. Göreve başladığı-
mızda 52 tane maddeyle karşı-
laştık. Kent lokantası açamaz-
sınız, kreş açamazsınız, kültü-
rel ve sanatsal etkinlikler yapa-
mazsınız, sosyal tesis açamaz-
sınız, mal ve hizmet alımı ya-
pamazsınız gibi birçok kısıtla-
malar vardı.

52’nci maddeye geldim. 
Eğer bunları yaparsanız beledi-
ye başkanı hakkında gerekli so-
ruşturma yapılacaktır dediler. 
Biz israf etmiyoruz ki! Biz, işte 
bakın, altı ayda, yedi ayda hep-
sini de yaptık. Kreşi de açıyo-
ruz, çocuklarımıza eğitim des-
teği de veriyoruz, burs deste-
ği de veriyoruz, kahvaltı deste-
ği de veriyoruz. Gençlik ve kül-
tür merkezimizi de yapıyoruz. 
Aşevimizde binlerce hemşehri-
mize sıcak çorbasından yemeği-
ne, pilavına kadar her şeyi veri-

yoruz. Gıda bankamızdan yak-
laşık 7 bin ailemize hizmet de 
ediyoruz. Sosyal belediyecilik 
anlayışımızla Silivri’mizde her-
kese ulaşıyoruz, aynı kadrolar-
la devam ediyoruz. Evet, sizle-
rin güveni ve desteğiyle tam 15 
yıldır bu topraklara hizmet edi-
yoruz. Dedim ya, bir vefa borcu-
muz var, bizim gidecek yerimiz 
de yok. Biz, sözde değil, özde Si-
livriliyiz.”

Balcıoğlu: Buranın sahibi 
sizlersiniz

Göreve geldiği günden bu 
yana hayata geçirilen hizmetle-
ri anlatan Başkan Balcıoğlu, şu 
ifadelere yer verdi:

“Buradaki hemşerilerimizin 

her türlü derdine de sahip çık-
mak zorundayız. Kimse cebin-
den yapmıyor, her zaman söy-
lüyorum, buranın sahibi siz-
lersiniz. Alın teriyle ödediği-
niz vergiler, hizmete dönüşüyor 
ve bu vergilerin hizmete dönüş-
mesi kadar doğal bir şey yok. 
Biz bunun bilincinde olarak ha-
reket ediyoruz.

Yaklaşık 21 tane parkımızı, 
7-8 ay içerisinde hizmete açtık. 
8 tane yeni spor sahamız, fut-
bol sahamız, voleybol sahamız 
ve basketbol sahamızı hizme-
te açtık. 11 tanesini yeniledik. 
Tekrar gençlerimizin hizmeti-
ne açmak zorundayız. Gençleri-
miz için gençlik ve kültür mer-
kezimizi 13 dönümlük bir alan-
da, yaklaşık altı aydan bu yana 
yüzde 80 kaba inşaatını bitir-
miş durumdayız. Şimdi ince iş-
lerini yapıyoruz. Yaklaşık bir yıl 
içinde Ekrem Başkan’ın da des-
teğiyle gençlik ve kültür merke-
zimizi, Silivri’deki çocuklarımı-
za kazandıracağız. Çünkü evlat-
larımız, komşu ilçelere gitmek 

zorunda kalıyorlar. En ufak bir 
kültür etkinliği için, tiyatro-
sundan müzik atölyesine, ah-
şap atölyesinden nikah salonu-
na kadar her şey için büyük bir 
alana hizmet edeceğiz. Beş kat-
lı, Silivri’ye yakışır bir genç-
lik ve kültür merkezimizi haya-
ta geçiriyoruz. Eski festival ala-
nının bulunduğu yerde, en üst 
katta kafemizi yapacağız ve ai-
lelerin çocuklarıyla birlikte va-

kit geçirebilecekleri alanlar 
oluşturacağız.”

Kadıköylülerin taleplerini 
önemsediğini, mahalle toplan-
tılarında vatandaşlardan gelen 
öneri ve talepleri muhakkak in-
celemeye aldıklarının altını çi-
zen Başkan Balcıoğlu, her ma-
hallenin kendine göre ihtiyaç-
ları olduğunu ve her mahalleyle 
özel olarak ilgilendiklerini ifa-
de etti. 

Belediye Başkanlığını mes-
lek olarak görmediğini söyleyen 
Başkan Bora Balcıoğlu, “Ben be-
lediye başkanlığını meslek ola-
rak hiç görmedim. Çünkü Allah 
nasip etti ve sizlere hizmet edi-
yoruz ve her zaman her sabah 
da söylüyorum ‘Allah beni sizle-
re karşı mahcup etmesin’ diyo-
rum” şeklinde konuştu.

Kadıköy sakinleri Başkan 
Balcıoğlu’na taleplerini iletti

Kadıköylü bir vatandaş, tav-
şan tepede bulunan tarlasının, 
yakınlardaki şantiyenin du-
manlarından olumsuz etkilen-
diğini ve verim alamadıkları-
nı belirterek, bu konuda yar-
dım talep etti. Başkan Balcıoğ-
lu, “Her zaman yanınızdayız ve 
destek olmaya devam edeceğiz. 
Zabıta ve imar müdürlerimiz 
gerekli çalışmaları yapacak-
tır” diyerek, sorunun çözülmesi 
için çalışmaların başlatılacağı-
nı ifade etti.

Başka bir vatandaş ise, çift-
lik köyü dışında bulunan yolla-
rın kötü durumda olduğunu be-
lirterek, bu yollarla ilgili çalış-
ma yapılmasını talep etti. Baş-
kan Balcıoğlu, gerekli notların 
aldığını ve ilk etapta iyileştir-
meler yapılacağını belirtti.

İmar konusunda yaşadıkla-
rı sorunları dile getiren vatan-
daş çözüm önerisi istedi. Baş-
kan Balcıoğlu, imarla ilgili bir 
plan çalışması yapıldığını an-
cak, planda değişmeyecek yer-
lerde parsel bazında değerlen-
dirme yapılabilmesi için bele-
diyeye başvurması gerektiğini 
belirterek ilgili müdürlüklerin 
notlarını aldığını kaydetti.

Sarıyer Belediyesi ‘Mahallemi 
Dinliyorum” 2024 yılı toplantıları-
nın sonuncusu Darüşşafaka, Der-
bent, İstinye ve Ferahevler’de yaşa-
yan mahalle sakinlerinin, Başkan 
Aksu ile buluşmasıyla gerçekleşti. 
Sarıyer Belediyesi Yaşar Kemal Kül-
tür Merkezi’nde düzenlenen toplantı-
da Sarıyer Belediye Başkanı M. Oktay 
Aksu, başkan yardımcıları Hüseyin 
Coşkun, Bayram Ali Baştan, Osman 
Demir, Nizamettin Günel, Ayhan Ge-
dik, Sergül Doğan, birim müdürle-
ri, CHP İlçe Başkanı Mehmet Kubat, 
İlçe Kadın Kolları Başkanı Sunay Se-
vinç, mahalle muhtarları ile çok sa-
yıda mahalle sakini bir araya gel-
di. Toplantıda göreve geldikleri gün-
den bugüne dolu dolu geçen 250 gün-
de yapılan çalışmalarla ilgili, komşu-
larına bir sunum yapan Başkan Aksu, 
“Komşularıma verdiğim hiçbir sözü-
mü unutmadım. Kolay kolay söz ve-
ren biri değilim. Ancak verdiğim sözü 
de tutarım. İlçe genelinde başlattığı-
mız çok sayıda çalışmamız var ancak 
biz temel atma töreni değil açılış tö-
renleri yapacağız” dedi.

“HİZMETLERİMİZDEN 
KOMŞULARIMIZ ÇOK MEMNUN”

Başkan Aksu, Sarıyer’in en önem-
li sorunlarından biri olan asfaltlama 
çalışmaları sırasında 40 bin ton asfalt 
döktüklerini ve asfalt çalışmalarının 
aralıksız devam edeceğini, 2025 yılını 
da asfalt serim yılı olarak ilan ettik-
lerini belirtti. Sarıyerli komşularının 
yaşam kalitesini artırmaya yönelik 
iki sosyal tesisin yapımının tamam-
lanmak üzere olduğunu ifade eden 
Başkan Aksu, “Kireçburnu’nda yapı-
mı bitmek üzere olan çocuk gündüz 
bakımevini ve Pınar Mahallesi Sosyal 
Tesisimizi kısa bir süre sonra hizmete 
açıyoruz. FSM ve Baltalimanı mahal-
lelerimizde 200 hanemizi ilgilendiren 
içme suyu problemini çözdük. Sarı-
yer Meydan Düzenlemesi birinci etabı 
tamamlandı. Maslak’ta 10 bin kapa-
siteli Sahra Mutfağı Aşevini hizmete 
açtık. Şu an gündüz bakımevlerimiz-
de okuyan öğrencilerimize yemek-
ler aşevimizden yapılıp gönderiliyor. 

Ayazağa’dan Hamidiye ve Etfal has-
tanesine gitmekte zorlanan komşula-
rımız için ücretsiz ring seferle-
rini hizmete koyduk. Kom-
şularımız günde 5 sefer 
yapılan ring hizmet-
lerinden çok mem-
nun kaldılar.  Köyler 
bölgemizde öğren-
cilerimizin ulaşım 
sorununu çözmek 
amacıyla 5 noktada 
ücretsiz öğrenci ser-
visi hizmetimizi ha-
yata geçirdik. 10 fark-
lı branşta hizmet vere-
cek Ayazağa Tıp Merke-
zi için projemizi ve yerimi-
zi hazırladık. Projemizi SSK an-
laşması olacak şekilde hayata geçire-
ceğiz” dedi.

“ÖĞRENCİ DOSTU ESNAF PROJEMİZ 
(ÖDEP) HAYATA GEÇTİ”

Şu an bir kent lokantasının hiz-

met vermekte olduğu Sarıyer’de iki 
kent lokantasını daha hayata geçire-

ceklerini vurgulayan Başkan 
Aksu,  “Açılacak kent lo-

kantalarına aşevimiz-
den yemekler gidecek. 

Birini Çayırbaşı’nda 
hizmete açıyoruz. 
Diğeri için de yer 
arayışımız devam 
ediyor. 7500 ilk, 
orta ve lise öğren-
cimize burs deste-

ğimiz devam edi-
yor. Öğrencilerimizin 

Kasım-Aralık ayı öde-
meleri hesaplarına yattı. 

Kadın-Aile Müdürlüğümü-
zü kurduk. Önümüzdeki günler-

de hizmete açmayı planladığımız Ki-
reçburnu Çocuk Gündüz Bakımevi-
mizde ayrıca her hangi bir ihtiyaç du-
rumunda çocuğunu bırakabileceği bir 
yeri olmayan annelerimizin çocukla-
rını gönül rahatlığıyla bırakabileceği 

çocuk oyun atölyelerimiz de faaliyete 
geçecek. Yine ilçemizde okuyan üni-
versite öğrencilerimize yönelik baş-
lattığımız “Öğrenci Dostu Esnaf” pro-
jemiz hayata geçti. Bu çalışmayla il-
çemizde anlaşmalı olduğumuz esnaf 
lokantalarından üniversite öğrenci-
lerimiz ücretsiz bir şekilde faydala-
nabilecek. Öğrencilerimiz telefonla-
rına yükleyecekleri programla anlaş-
malı olduğumuz herhangi bir lokan-
taya gidip yemek ihtiyaçlarını gidere-
bilecek. Ocak ayından Haziran’a ka-
dar devam edecek olan Felsefe Günle-
rimiz başlıyor. İlk konuğumuz İonna 
Kuçuradi’yi ben de sizler gibi heye-
canla bekliyorum.” diye konuştu.

“ORTAOKULA GİDEN ÖĞRENCİ SAGEM, 
YETİŞKİNLER SOSYAL TESİS İSTEDİ”

Darüşşafaka Metro İstasyo-
nu isminin Derbent olarak değiş-
mesini isteyen komşularının ta-
leplerini dinleyen Başkan Aksu,  
“Darüşşafaka-Derbent Metro istasyo-
nu olarak değişmesi için ilgili kurum-
larla görüşeceğini ifade etti. Ortao-
kula giden Derbent’li öğrencinin Sos-
yal Gençlik Merkezi (SAGEM) ve yetiş-
kinlerin sosyal tesis ihtiyaçlarına yö-
nelik beklentileri ile ilgili soruları ya-
nıtlayan Başkan Aksu,  belediye baş-
kan yardımcıları ve birim müdürleri-
ne, söz konusu yerlerin yapımı ile il-
gili şartların araştırılması talimatı-
nı verdi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Değerli üyelerimiz, meslektaşlarımız ve destekçilerimiz,

2024 yılını geride bırakırken, basın özgürlüğü ve toplumun doğru bilgiye ulaşma hakkı için hep birlikte 
gösterdiğimiz çabayı gururla hatırlıyoruz. Bu zorlu ama bir o kadar da anlamlı yolculukta, güçlü dayanışmamız 

ve kararlılığımızla büyük adımlar attık.

2025 yılına girerken, daha özgür, daha şeffaf ve daha adil bir medya ortamı için çalışmaya devam edeceğiz. 
Çünkü biliyoruz ki, güçlü bir basın, güçlü bir toplumun temel taşıdır.

Yeni yılın hepimiz için barış, sağlık, mutluluk ve başarı dolu bir yıl olmasını temenni ediyoruz. Birlikte daha 
güzel projelere imza atacağımıza, basın dünyasının geleceğine hep beraber yön vereceğimize inanıyoruz

Bu yeni yılda da yanımızda olduğunuz için teşekkür ederiz. Haydi, 2025’i hep birlikte daha da güzelleştirelim!
Sevgi ve saygılarımızla,

Basın Platformu Yönetim Kurulu Adına Başkan M. Remzi TanışB

‘Belediye başkanlığı meslek değil, hizmet makamıdır’

Silivri Belediye Başkanı Bora Balcıoğlu, Kadıköy Mahallesi’nde Mahalle Toplantısı düzenledi. Toplantıda vatandaşlarla
bir araya gelen Başkan Balcıoğlu, Belediye başkanlığının meslek değil, hizmet etme makamı olduğunu söyledi.

“Temelleri attık, sıra açılış törenlerinde”
Sarıyer Belediye Başkanı M. Oktay Aksu’nun seçim vaatleri arasında yer alan “Mahallemi Dinliyorum” 2024 yılı 
toplantılarının sonuncusu Darüşşafaka, Derbent, İstinye ve Ferahevler Mahalleri oldu. Yaşar Kemal Kültür Merkezi’nde 
gerçekleşen toplantıda Başkan Aksu, dört mahalleden komşularının sorunlarını ve çözüm önerilerini dinledi.

YENİ YIL MESAJI VERDİ
Son olarak tüm koşularının yeni yılını kutlayarak, 2025 yılı-

nın herkese sağlık, huzur ve mutluluk getirmesi dileğinde bulu-
nan Başkan Aksu, daha sonra komşularıyla toplu fotoğraf çektire-
rek,  “Yıl boyunca dolu dolu geçen 2024 yılı toplantılarının sonun-
cusunu gerçekleştirdik. 2025 yılında da komşularımızla bir araya 
gelerek sorunlarımıza çözümler üretmeye devam edeceğiz. Sevgiy-
le, dayanışmayla, sağlıkla kalın” dedi.



Haydar FiDANBOY

Yeni yılın sevgi, bol mutluluk 
ve hatırlandıkça tebessüm 

yaratacak samimi anılarla dolu 
olması dileğiyle…

Sağlıklı ve huzurlu nice yıllara!

Yeni yılınızı en güzel 
dileklerimle kutlar,

sağlık huzur ve başarı dolu bir 
yıl geçirmenizi dilerim.

Kazım ÖZEREN
Çorapçılar San. Sit. YM. Başkanı
İOSB Yönetim Kurulu Üyesi

CELALİ EĞİTİM 
KÜLTÜR VE 
DAYANIŞMA 
VAKFI BAŞKANI

Yılbaşı, sağlık, huzur 
ve başarılarla dolu bir 
yılın başlangıcı olsun.

Mutlu yıllar!

Gökhan Gümüşdağ
İBB Yönetim Kurulu Üyesi

GüzelliklerinGüzelliklerin
peşimizi bırakmadığı, peşimizi bırakmadığı, 
başarılar ile dolu bir başarılar ile dolu bir 

yıl geçirmek dileğiyle yıl geçirmek dileğiyle 
yeni yılınızyeni yılınız

kutlu olsun.kutlu olsun.
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Kadın ve Aile Birimi’ne bağ-
lı FitFatih tarafından Neslişah 
Sultan Fikir Atölyesi’nde düzen-
lenen “Dijital Çağın Kadın Gi-
rişimcisi Ol!” semineri, kadın-
lara dijital girişimcilik dünya-
sında başarılı olmanın ipuçları-
nı sundu. Eğitimde sosyal med-
yadan e-ticarete kadar geniş bir 
yelpazede bilgi paylaşıldı.

Miras Fatih projesiyle Bâlâ 
Külliyesi Muvakkithânesi’nde 
gerçekleştirilen Nusret Çolpan 
Etkinliği, minyatür sanatına 
modern bir dokunuş kattı. Ka-
dınlar, hem teknik hem de sa-
natsal açıdan keyifli bir atmos-
ferde hünerlerini sergiledi. 

FATİH’İN ÇOCUKLARI ÇOK 
ŞANSLI

Fatih Belediyesi, çocukla-
ra özel hazırladığı kurslar, atöl-
yeler, arıcılık, çiftçilik ve bah-
çe bakımı gibi etkinliklerle gü-
nümüzde öneminin daha fazla 
kavradığımız konulara eğilerek 
geleceğe yatırım yapıyor.

Yedikule Bahçe öğrencileri 
bir araya getirerek doğanın gü-
zellikleriyle dolu etkinlikler dü-
zenliyor. Şehir hayatının yo-
ğunluğundan uzaklaşmak is-
teyenler bu atölyelerde huzurlu 
anlar yaşarken doğanın keyfini 
çıkarıyor. Etkinlikler öğrencile-
re hem eğlenceli hem de öğreti-

ci bir deneyim sunarak doğayla 
olan ilişkilerini güçlendiriyor.

Etkinlikte çocuklara tohum 
ekiminin yanı sıra bitkilerin bü-
yüme süreçleri hakkında da bil-
giler verildi. Toprağın hazırlan-
masından tohumların ekilmesi-
ne ve sulama tekniklerine kadar 
birçok konuda uygulamalı eği-
timler sunuldu. Bu sayede çocuk-
lar doğayla iç içe vakit geçirirken 
tarımın önemini kavradılar.

GELECEĞİN ARICILARI 
YETİŞİYOR

Yedikule Bahçe’de düzenle-
nen Arıcılık Atölyesi çocuklara 
doğayla iç içe vakit geçirme ve 
arıcılığın inceliklerini öğrenme 
fırsatı sundu. Bu etkinlikte ço-
cuklar arıcı maskelerini giyerek 
arı kovanlarıyla tanıştılar ve do-

ğanın mucizelerini keşfettiler.
Atölye boyunca çocuklar ba-

lın, nektarın ve çiçeklerin öne-
mi ile tozlaşma süreci hakkın-
da detaylı bilgi edindiler. Etkin-
liğin başlangıcında uzman reh-
berler arıların nasıl çalıştığı-
nı ve bal üretim sürecini anlat-
tılar. Çocuklar arı kovanlarının 
iç yapısını ve arıların nasıl bal 
yaptığını yakından gözlemleme 
şansı buldular.

Yedikule Bahçe’deki bu et-
kinlikler çocukların doğayla 
uyum içinde bir deneyim yaşa-
yarak arıcılığın temel prensip-
lerini öğrenmeleri için önemli 
fırsatlar sunuyor. Çocuklar do-
ğanın güzelliklerini keşfeder-
ken eğlenceli vakit geçirdiler ve 
yeni bilgiler ediniyorlar.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Yeni yıl tüm ülkemize, bölgemize ve tüm 
dünyaya barış  ve huzur getirsin.

Mehmet Cem ÖZEL Büyük Birlik Partisi Küçükçekmece Belediye Meclis ÜyesiEkrem SARISOY Milliyetçi Hareket Partisi Küçükçekmece İlçe Başkanı

Yeni yılınızı en güzel 
dileklerimle kutlar,

sağlık huzur ve başarı dolu 
bir yıl geçirmenizi dilerim.

Fatih, kadınları ve 
çocuklarıyla yükseliyor
Fatih Belediyesi kadınlara ve çocuklara özel ilgi gösteriyor. Birçok atölyeyle çocuklar erken 
dönemde hayatı öğrenirken, kadınlar bilim, sanat, teknoloji ve iş dünyasından uzak kalmıyor.

Üsküdar’a bir Kent Lokantası daha
Üsküdar Belediyesi, sosyal belediyecilik anlayışını güçlendiren projelere 
bir yenisini daha ekleyerek Burhaniye Kent Lokantası’nı hizmete aldı

Burhaniye Mahallesi’nde 
açılan “Kent Lokantası”, sağ-
lıklı, kaliteli ve uygun fiyat-
lı menüleriyle asgari ücretli-
lerin, dar gelirlilerin, emekli-
lerin ve öğrencilerin yanında 
olmayı hedefleyen önemli bir 
proje olarak dikkat çekiyor.

Üsküdar Belediye Başka-
nı Sinem Dedetaş’ın göre-
ve gelmesinin ardından, Üs-
küdar Belediyesi’nin açtığı 
ikinci lokanta olan Burhani-
ye Kent Lokantası, Yavuztürk 
Mahallesi’ndeki ilk lokanta-
dan sonra aynı ilgi ve mem-
nuniyeti sağlamayı amaçlı-
yor.

Burhaniye Kent Lokantası 
200 metrekare alana sahip ve 
anlık olarak 52 kişiye hizmet 
verebilecek kapasitede bulu-
nuyor. Hafta içi ve Cumarte-
si günleri hizmet verecek lo-
kanta, 12.00 ile 18.00 saatleri 
arasında açık olacak. Vatan-
daşlara 4 çeşit yemek sunula-
cak lokantada menü fiyatı 40 
lira olacak.

Burhaniye Kent Lokanta-
sı, vatandaşlar için ekonomik 
ve pratik bir yemek çözümü 
sunarken, dayanışma ve pay-
laşma kültürünü de destekle-
yecek.

UCUZ, KALİTELİ, HİJYENİK 
YEMEKLER

Üsküdar Belediyesi per-
sonellerinden Kent Lokanta-

sı Şefi Tahir Salcı, lokanta-
ya ilişkin bilgi vererek, ‘’Bu-
gün Üsküdar’ımızda kent lo-
kantalarımızın ikincisini aç-
mış bulunuyoruz. Konsepti-
miz ucuz yemek, halka hiz-
met anlamında kaliteli, hij-
yenik ve sağlıklı yemekler ya-
pıyoruz.’’ dedi.

“GERÇEKTEN ÇOK İYİ OLDU”
Üniversite öğrencisi Ya-

kup Emir Bayhan ise Kent 
Lokantası’nın öğrenciler için 
ekonomik olduğunu belirte-
rek, “Öğrenciyim, bizim için 
çok iyi oldu mesela dışarı-
da bir yemek yesek minimum 
100 lira ama burada 40 liraya 
bir menü yiyebiliyoruz. Ger-
çekten çok iyi oldu.’’ şeklinde 
konuştu.  

Kent lokantaları için te-

şekkür eden Recep Ünal da 
‘’Kent lokantaları halkımız 
için büyük bir hizmet. Al-
lah razı olsun bunları yapan-
lardan, organize edenlere, 
çalışanlara teşekkür ediyo-
rum. Başta Sayın Başkanımız 
İmamoğlu’na, Sayın Başka-
nımız Dedetaş’a ve bütün yö-
neticilere teşekkür ediyorum. 
Her şey çok güzel olacak.’’ ifa-
delerini kullandı.

Kent lokantasına ilk 
kez geldiğini ifade eden 
Emine Özdirek ise ‘’Kent 
Lokantası’nı duyuyordum. 
İlk kez geldim. Lezzetler gü-
zel, yemekler sağlıklı iyi bir 
elden çıkmış ve de çok hesaplı 
daha ne olsun, teşekkür ede-
riz.’’ dedi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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El emeği çarşısının açılış 
programına Gaziosmanpaşa Be-
lediye Başkanı Hakan Bahçetepe 
ve eşi Gözde Bahçetepe ile çok sa-
yıda vatandaş katıldı. Organizas-
yon kapsamında Gaziosmanpaşa 
Belediyesi Kadın Sanat Merkez-
lerinde eğitim alan ve satış ofis-
lerinde ürünleri bulunan üyeler, 
eserlerini sergileyip satış yapma 
imkanı buldu. 50 stantta 200 ka-
dının ürettiği el emeği göz nuru 
eserlerin yer aldığı çarşıda; ahşap 
boyamadan el örgüsüne, makro-
me anahtarlıktan patik örgü be-
beklere, çeyizlik eşyalardan yeni 
yıl hediyelerine kadar birçok 
ürün yer aldı. Gaziosmanpaşalı 
kadınlar, emeklerinin karşılığını 
görmenin ve bu zorlu ekonomik 
şartlarda kendi kazançlarını elde 
etmenin mutluluğunu yaşadı.

“KEŞKE YILLAR ÖNCE 
BAŞLASAYDIK”

Ürettiği ürünleri çarşıda sa-
tan Figen Altınbaşdemir, “Gü-
zel bir organizasyon, keşke yıl-

lar önce başlayıp yapabilseydik. 
Umarım devamını getirebili-
riz. Yaptığımız ürünleri satıyo-
ruz” dedi.

Stantta ürünlerini satan Ya-
semin Mersin, “Keçe ürünlerini 
yapıyoruz. Doğal yünlerini yo-
ğurarak, iğneleyerek dönüştürü-
yoruz. Hem negatif enerjiyi alı-
yor hem de sıcak tutuyor. Keçe 
ürünleri çok kıymetli” şeklinde 

konuştu.
Açılışın ardından Başkan 

Bahçetepe, eşi Gözde Bahçete-
pe ile birlikte stantları gezerek 
ürünler hakkında bilgi aldı. Baş-
kan Bahçetepe, kadın emeği-
ni her zaman destekleyecekleri-
ni ifade ederek, ürünlerini satı-
şa sunan kadınlara bereketli ka-
zançlar diledi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı tarafın-
dan başlatılan “İstanbul’da Bü-
yük Dönüşüm” kapsamında 
Bağcılar’da da önemli bir adım 
atıldı. Yenimahalle’de bulu-
nan 35 yıllık geçmişe sahip Ece 
Sitesi’nin temel atma töreni 
gerçekleştirildi. Programa; İs-
tanbul Vali Yardımcısı Fahret-
tin Göncü, Bağcılar Kaymaka-
mı Abdullah Uçgun, Bağcılar 
Belediye Başkanı Abdullah Öz-
demir, Marmara Kentsel Dönü-
şüm Genel Müdürü Sezai Köse, 
TOKİ Başkan Yardımcısı Ömer 
Caniklioğlu katıldı.

ÖZDEMİR: BAĞCILAR’A VE 
İSTANBUL’A HAYIRLI OLSUN

Çevre, Şehircilik ve İk-
lim Değişikliği Bakanı Mu-
rat Kurum’un canlı yayın bağ-
lantısıyla temel atma töreni 
başladı. Temel atma törenin-
de konuşan Başkan Özdemir, 
“Yenimahalle’mizde 11 dö-
nümlük alan içerisinde daha 
önceden Ece Sitemiz ve ilave-
ten 30 ayrı bin bulunmaktay-
dı. Toplamda 326 riskli konu-
tun bulunduğu bölgede İnşal-
lah yeni yapı yapıldıktan son-
ra vatandaşlarımıza 395 ba-
ğımsız bölümü teslim edece-
ğiz. Özellikle Bağcılar halkı-

mız ve burada bulunan kom-
şularımız adına başta ‘Kent-
sel dönüşüm bir beka mesele-
si’ diyen Cumhurbaşkanımı-
za, Bağcılar’ımızın birçok böl-
gesinde bakanlığımızla gerçek-
leştirdiğimiz kentsel dönüşü-
me katkılarından ötürü şahsı-
nıza, buradaki ve birçok kent-
sel dönüşüm çalışmalarımı-
za büyük emeği geçen Kent-
sel Dönüşüm Başkanlığı’mıza 
ve yapım noktasında emeği ge-
çen TOKİ’mize şükranlarımı-
zı sunuyoruz. Bağcılar halkımız 
adına bir kez daha teşekkür-
lerimizi iletiyoruz sayın baka-
nım” dedi. Kurum’un “Yapaca-
ğınız konutlar Bağcılar’ımıza, 
İstanbul’umuza hayırlı olsun” 
dedikten sonra Bağcılar’daki 

protokolün hep birlikte buto-
na basmasıyla sitenin ilk har-
cı atıldı.

395 BAĞIMSIZ BİRİMLİ YAŞAM 
ALANI 

Yenimahalle’de bulu-
nan Ece Sitesi’nin yıkımı 
Yenimahalle’deki sitenin ve 
çevresinin yıkım işlemi 15 Ni-
san 2024 tarihinde tamam-
lanmıştı. Büyüklüğü 11 bin 
400 metrekareden oluşan Ece 
Sitesi’nde önceden 37 bina bu-
lunurken dönüşümle birlik-
te 6 blok inşa edilecek. Yine si-
tedeki bağımsız birim sayısı 
326’dan 395’e çıkacak. 395 ba-
ğımsız birimden 365’i konut 
30’u ise iş yerinden oluşuyor.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

GAZİOSMANPAŞA’NIN
‘El Emeği’ Çarşısı açıldı

El emeğinin ve kadın 
dayanışmasının en güzel 
örneklerinden olan 
“Gaziosmanpaşa Belediyesi 
El Emeği Çarşısı” açıldı. 
Birbirinden renkli yeni 
yıl hediyelerinden çeyiz 
ürünlerine çok sayıda el 
emeği eser, çarşıda satışa 
sunuldu.

İkitelli Osbİkitelli Osb 444 3 672ikitelli_OSB

Mustafa KESKİN
İkitelli OSB Yönetim 

Kurulu Başkanı

Değerli Sanayicilerimiz,

2024 yılını geride bırakırken, İkitelli Organize Sanayi 
Bölgesi olarak hep birlikte elde ettiğimiz başarılarla 
gurur duyuyoruz. Siz değerli sanayicilerimizin 
özverili çalışmaları ve katkıları sayesinde bölgemiz, 
üretim gücünü ve katma değerini her 
geçen gün artırmaktadır.

2025 yılının sağlık, mutluluk ve 
başarılarla dolu bir yıl olmasını 
diler, bu vesileyle yeni yılınızı en 
içten dileklerimle kutlarım. Hep 
birlikte daha güçlü bir gelecek için 
çalışmaya devam edeceğiz.

Saygılarımla.

İstanbul
İkitelli
Organize
Sanayi
Bölgesi

Yıldırım: Projemiz hem vatandaşımıza 
hem esnafımıza destek için

Ümraniye Belediyesi, dar gelirli ve ihtiyaç sahibi vatandaşlara yönelik başlattığı Sosyal 
Destek Kart Yardımı projesiyle ihtiyaç sahiplerinin hayatını kolaylaştırmaya devam 
ediyor. Belediye Başkanı İsmet Yıldırım’ın talimatıyla 2020 yılında hayata geçirilen 
proje, vatandaşlara daha güvenli bir gelecek sunmayı amaçlıyor.

Proje kapsamında, Sos-
yal Destek Hizmetleri 
Müdürlüğü’ne kayıtlı ve Ku-
rul Kararı ile yardım almaya 
uygun görülen ailelere, gıda, 
giyim ve kırtasiye gibi te-
mel ihtiyaçlarını karşılama-
ları için düzenli destek sağla-
nıyor. Bugün itibarıyla 9.979 
aile Sosyal Destek Kartı saye-
sinde temel ihtiyaçlarını kar-
şılayabiliyor.

Sosyal Destek Kart Yardı-
mı, sadece ihtiyaç sahipleri-
nin yaşamlarını iyileştirmek-
le kalmıyor; alışverişlerin ye-
rel esnaftan yapılmasını teş-
vik ederek Ümraniye’deki es-
nafın kalkınmasına da katkı-
da bulunuyor.

Başkan İsmet Yıldırım ko-
nuyla ilgili olarak yaptığı açık-
lamada, dayanışma kültürünü 
büyütmenin ve yerel ekono-
miye destek olmanın önemine 
vurgu yaparak, “Paylaşmanın 
ve dayanışmanın gücüyle top-
lumumuza değer katmaya de-
vam ediyoruz. Hem vatandaş-
larımıza destek olmak hem de 
yerel esnafımıza katkı sağla-
mak bizim için büyük bir gu-
rur kaynağıdır” dedi.

Sosyal yardımlaşmayı ve 
yerel kalkınmayı bir arada 
hedefleyen bu anlamlı proje, 
Ümraniye Belediyesi’nin top-
lumsal dayanışma anlayışını 
güçlendirmeye devam ediyor.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Yeni güvenilir yaşam merkezinin temeli atıldı
Bağcılar’da kentsel dönüşüm kapsamında yıkılan 35 yıllık geçmişe sahip Ece Sitesi’nin te-
meli, Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Murat Kurum’un canlı bağlantısıyla atıldı. 
Temel atmanın ardından başlayacak dönüşümle birlikte ilçeye 365’i konut, 30’u işyeri olmak 
üzere toplam 395 bağımsız birimden oluşan yeni, güvenli yaşam alanı kazandırılmış olacak.
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Bir Ulusun Gelişmişlik Seviyesi
Bireylerin Eğitime Verdiği Önemden Anlaşılır;

Eğitimin Öncellendiği
Sağlıklı Güzel Yıllar Dileriz.
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